
 1

ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 19 

 
 

 

От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 
27.11.2012 година от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  31. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 28 общински 
съветници. 

По уважителни причини отсъства общински съветник Петко 
Стоянов. 

По неизвестни причини отсъства общински съветник Емине 
Муртаза. 

В хода на заседанието се включват общинските съветници Осман 
Ариф, Радиана Димитрова и Зоя Велкова. 

 

/ Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на 
Община Разград, г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград, 
г-н Хами Хамиев – зам. – кмет на Община Разград, кметове на населени 

места и кметски наместници, представители на общинска администрация и 
журналисти. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Добър ден, 

 Уважаеми колеги, общински съветници, 

 Уважаеми господин Цонев, 
 Уважаеми зам. – кметове, 
 Кметове на населени места, 
 Журналисти и граждани, 

 Добре дошли на днешната сесия на Общински съвет Разград, която 
се провежда на 27.11.2012 година. За участие са се регистрирали 28 

общински съветници. Един общински съветник, Петко Стоянов, е подал 
молба по уважителни причини за отсъствие от днешната сесия. Останалите 
колеги очакваме да се присъединят, тъй като не са подавали предварителни 
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уведомления. Имаме необходимият кворум, който се изисква от 
разпоредбите на чл.27 ал.2 от ЗМСМА и чл.53 ал.1 от нашия правилник, 
поради което откривам настоящото заседание на Общински съвет Разград. 
 Дежурен секретар на днешната сесия е общински съветник Али 
Кязимов. 
 Дневният ред е предварително раздаден. Съдържа две точки: 

1. Докладни записки 
2. Текущи 

Давам Ви думата за становища, предложения за изменение и 
допълнение на Дневния ред. Има ли желаещи? Няма. Преминаваме към 

гласуване на Дневният ред. Моля гласувайте. 
 

С 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

дневният ред  се приема.  

 

 Пристъпваме към неговото изпълнение.    
 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я  1 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Както е установената практика по входящия ред на номерата първата 
докладна записка, която ще разгледаме е с вх. № 544. 

Докладна записка от Иво Борисов Димитров – Общински съветник 
Относно: Даване разрешение на „Общински пазари - Разград” 

ЕАД гр. Разград за удължаване срока на съществуващи договори за 

наем на магазини № 43 и № 44, находящи се на Централен общински 

пазар, на ул. „Марица” № 2 в гр. Разград. 

Давам думата на вносителя на докладната. Заповядайте господин 
Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - КП „СК-СДС, ДСБ”, вносител 
Уважаема госпожо председател, 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 

През месец декември изтича три годишният срок на договорите за 
наем на „Общински пазари - Разград” ЕАД с наемателите на магазини 43 и 
44, находящи се на централния общински пазар в град Разград. Получено е 
писмо от изпълнителния директор на „Общински пазари - Разград” ЕАД, с 
което се депозира искане за удължаване срока на договорите със същия 
наемател за срок от седем години. И във връзка с гореизложеното 
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предлагам общинският съвет да приеме следното решение: Да даде 
съгласие за удължаване на срока на договори за наем между „Общински 
пазари- Разград ”ЕАД и наемателя „Ива – ДД – Иван Димитров” с адрес гр. 
Разград, ул. „Княз Борис” № 61 за период от седем години. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. Докладната записка беше разпределена и 
разгледана в две постоянни комисии, които на съвместно заседание 
изразиха своята позиция. Това са Постоянна комисия по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол и 
Постоянна комисия по законност, превенция на корупцията, сигурност, 
контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. Давам думата на техните председатели. 
Господин Димитров, ще Ви помоля да ни уведомите за решението на 
постоянната комисия по законност. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност единодушно с 9 гласа „ЗА”, без „против” и 
„въздържали се” подкрепя проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим, за комисията по собственост. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

На 20 ноември се състоя заседание на комисията по общинска 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Присъстваха 8 

общински съветници. Докладна записка с вх. № 544 беше подкрепена с 8 

гласа. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Давам Ви думата за въпроси към вносителя. Поради 
липса на желаещи преминаваме към обсъждане на предложението за 
проект на решението. Няма желаещи. Прекратявам дебатите и 
пристъпваме към поименно гласуване. 

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.11.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   
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2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Отсъства   

8. Зоя Петрова Велкова Отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф Отсъства   

26. Петко Стоянов Стоянов Отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Преди дежурният секретар да обяви резултата от гласуването, Ви 

уведомявам, че кворумът нарасна на 29 общински съветници. 

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 243 

 

На основание на проведен търг в „Общински пазари - Разград” 

ЕАД гр. Разград са сключени договори за наем  с ЕТ „Ива – ДД - Иван 

Димитров” – Иван Димитров Димитров от гр. Разград, ул. „Княз 
Борис” № 61, за срок от три години за магазини № 43 с площ 19 кв.м. и 
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№ 44 с площ 17 кв.м, находящи се на Централен общински пазар на 

ул. „Марица” № 2 в гр. Разград. 

 Поради изтичане на тригодишния срок на договорите за наем, 

наемателят е подал заявление в „Общински пазари - Разград” ЕАД за 

продължаване на наемните правоотношения за срок от седем  години, 

съгласно чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград. 

Пред вид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т.8 от 

ЗМСМА, във връзка с чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет 

Разград за осъществяване стопанската дейност на Община Разград 

чрез търговски дружества с общинско участие и чрез общински 

предприятия и във връзка с писмо № РД-05-139/30.10.2012 г.  на Изп. 

директор на „Общински пазари – Разград” ЕАД,  Общински съвет 

Разград, след поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

       Р Е Ш И: 

 

1. Дава съгласие за удължаване срока на договори за наем между 

„Общински пазари - Разград” ЕАД гр. Разград, ЕИК 116049644 с адрес 
на управление гр. Разград ул. „Марица” № 2, представлявано от Изп. 

директор Деяна Колева – наемодател от една страна и от друга ЕТ 

„Ива – ДД - Иван Димитров” с адрес гр. Разград, ул. „Княз Борис” № 

61 А, представляван от Иван Димитров Димитров - наемател на 

магазини № 43 и № 44, находящи се на Централен общински пазар в 

гр. Разград, за период от седем години, считано от 08.12.2012 г. 
2. Задължава Изпълнителния  директор на дружеството -

наемодател да изготви анекси към договорите за наем, за 

продължаване срока на действие на наемното правоотношение при 

условията на т.1 от това решение. 
3. Препис от решението да се изпрати на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 
Административен съд гр. Разград. 

 

С Т А Т И Я  2 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

За протокола, кворумът е 30. Преминаваме към разглеждане на 
втората по ред докладна записка с вх. № 559. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 
Разград. 

Относно: Изменение на бюджета на Община Разград за 2012г. 
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Докладната записка от господин Бояджиев ще бъде представена от 
заместващият го по силата на упълномощителна заповед зам. – кмет 
господин Любомир Цонев. Давам думата на господин Цонев да представи 
докладната записка. Заповядайте господин Цонев. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 
Благодаря. 
Уважаема госпожо председател, 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Предложението за промени по бюджета за 2012 година е в 
насоченост към 4 направления. Първото направление е свързано с 
изчерпване на заложения кредит към деветмесечието за средства за 
издръжка в социалната сфера и по – специално в три звена както следва:  

- Дом за стари хора с отделение за лежащо болни; 

- Център за настаняване от семеен тип; 

- Дом за деца и младежи с умствена изостаналост – с. Просторно. 
Този недостиг се дължи на увеличение на цените на горивата и 

енергията както и на хранителните продукти през 2012 година в сравнение 
с 2011 година. Поради това е необходимо да бъде осигурен за нормалното 
им функциониране достатъчен кредит, за да могат да приключат 2012 

година. Предложението за промяна е дадено в Приложение № 1. Виждате 
съгласно това приложение, че промяната е свързана с прехвърляне от една 
дейност в друга в една и съща функция, което е допустимо по силата на 
закона. 

Следващото направление, свързано с проектите за решение е 
необходими промени в приетите с бюджета за 2012 година капиталови 
разходи в частта „Ремонтни дейности по общинската пътна мрежа”, които 
се обезпечават с целева субсидия от държавния бюджет. В капиталовите 
разходи по приетият бюджет сме приели два обекта. Първият обект е  
”Рехабилитация на общински път Разград – Дянково - Депо за битови 
отпадъци - ЖП прелез - Ясеновец” на стойност 10 000 лева, тъй като това е 
остатъка от общият одобрен финансов ресурс. Тук сме заложили много 
малко средства, поради това, че основно сме заложили на изпълнението 
или по – точно на завършването на вторият обект, който е посочен в 
списъка за капиталови разходи. Това е ”Рехабилитация на общински път 
Разград – Кубрат - гара Разград – с. Раковски”. Планираната стойност е за 
193 800 лв., която е по разчетите, изготвени по предварително 
остойностяване на количествено – стойностните сметки по проекта за 
изграждането на този път. В резултат на проведена процедура е избран 
изпълнител. На практика разходите за изпълнение и дозавършването на 
този обект са много по – малко от планираните и са в размер на 157 200 

лева. Предлагаме остатъкът от целевата субсидия да бъде пренасочен към 

другият записан обект, който е записан само на символична стойност 
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10 000 лева, а се нуждае от много по – голям сериозен ремонт. Това е пътя 
за депото за битови отпадъци, от ж.п. прелеза към село Ясеновец, за който 
бяхме записали 10 000 лева. И в тази връзка предлагам промените да бъдат 
записани както е в предложението. За пътя за с. Раковски да се запише 
сумата, която е на практика реално изпълнена – 157 200 лева, а за пътя за 
депото за битови отпадъци – от 10 000 лева да стане 46 600 лева. 

Третото направление на промените, които предлагаме е свързано с 
искане от ПФК „Лудогорец-”АД за допълнителни средства за финансово 
подпомагане на детско – юношеската академия по футбол в размер на 
75 000 лева. Поради невъзможност да правим корекции в приходната част 
на бюджета ние предлагаме единствената алтернативна възможност - от 
резервни средства по разходната част на бюджета да прехвърлим 20 000 

лева. Това е единствената възможност за това допълнително искане за 
подпомагане на детско – юношеската академия по футбол. И четвъртото 
направление е свързано със създаването на общинското предприятие 
”Обреден дом” - гр.Разград и ликвидирането на търговското дружество. В 

бюджетната квалификация ние бяхме заложили едни средства 9 000 лева 
като минус в приходната част на бюджета, но в резултат на проверката, в 
момента, която ни се извършва в сметната палата и направена бележка по 
отношение на правилното осчетоводяване на тези суми следва този минус 
да бъде премахнат и да бъдат заложени в приходната част 9 000 лева и в 
разходната част 9 000 лева, така както е по план сметката, която сме 
предложили в Приложение № 5. Във връзка с това предлагам на Вашето 
внимание проекта за решение за одобряване на тези промени. Благодаря 
ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря на вносителя. Уважаеми колеги, Закона за общинските 
бюджети изисква изменението на приетия общински бюджет да се 
извършва по реда на неговото приемане, с изключение на общественото 
обсъждане, което наложи тази докладна записка със съдържащите се в нея 
проекти за решение да бъде внесена за разглеждане във всички постоянни 
комисии на общинския съвет. Сега ще дам думата на председателите на 
тези комисии да ни уведомят за проведените дебати. Специализираната 
комисия по бюджет, финанси и икономическа политика беше 
представлявана от общински съветник Петър Василев и ще го помоля да 
ни информира за хода на дебатите в нея. Заповядайте господин Василев. 
 

 Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ”, представляващ председателя на ПК 

 Уважаема госпожо председател, 
На свое заседание от 19.11.2012г. постоянната комисия по бюджет, 

финанси и икономическа политика подкрепи докладна записка с вх.№ 559 
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от 13.11.2012г. и проекта за решение с 5 гласа „ЗА”, без „против” и 
„въздържали се” – 1. Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Постоянната комисия по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Госпожо 
Салим, имате думата. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 5 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” – 2, комисията по 
общинска собственост подкрепи докладната записка и проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Постоянната комисия по култура, културно – историческо 
наследство и духовни ценности. Господин Занев, имате думата. 

 

Г-н Румян Занев – Председател на ПК 

В комисията по култура, 4 гласа „ЗА”, „въздържали се” – 2, „против” 

– няма. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Постоянна комисия по образование и наука, госпожо 
Монева. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

Постоянната комисия по наука и образование, с 5 гласа „ЗА”,  

„въздържали се” – 3, подкрепя проекта за решение и докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Постоянната комисия за младежта, спорта и туризма, 
господин Мустан. 

 

Г-н Музаффер Мустан – Председател на ПК 

След гласуването в комисията за младежта, спорта и туризма 
резултатът придоби следният вид – „ЗА” – 3, „против” – няма, 
„въздържали се” – 3. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Доктор Апти, ще Ви помоля за постоянната комисия по 
социална политика, трудова заетост и здравеопазване. 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 
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На 19 ноември 2012 година се проведе заседание на постоянната 
комисия по социална политика, трудова заетост и здравеопазване. От 
присъствали общо 10 общински съветници, постоянната комисия подкрепи 
докладната записка и проекта за решение със 7 гласа „ЗА”, без „против” и 
„въздържали се” – 2. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Господин Ролев, постоянната комисия по европейска 
интеграция и международно сътрудничество. 

 

Г-н Теодор Ролев – Председател на ПК 

Постоянната комисия по европейска интеграция и международно 
сътрудничество заседава на 20 ноември и при разглеждането на тази 
докладна записка се получи следният резултат: „ЗА” – 1, „против” – няма, 
„въздържали се” – 3, с което комисията не подкрепи докладната записка. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. В постоянната комисия по околна среда, селско, горско, 
водно и ловно стопанство. Господин Ахмедов, заповядайте. 

 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Постоянната комисия по околна среда, селско, горско, водно и ловно 
стопанство, с 5 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” – 3 подкрепи 
докладната записка и проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Постоянна комисия по устройство и  развитие на 
територията, транспорт на общината. Господин Иво Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаема госпожо председател, 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Постоянна комисия по устройство и  развитие на територията, 
транспорт на общината проведе свое заседание на 20 ноември, при което 
бяха задавани доста въпроси и се разгоря дискусия, в следствие на което 
при гласуването се получи резултат 4 гласа „ЗА”, „въздържали се” – 5 и 
докладната записка не получи подкрепа на тази комисия. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. И Постоянна комисия по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации. Госпожо Салим Вие 
ли ще докладвате? 
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Г-жа Нюсрет Салим – ПП „ДПС” 

Да, аз ще докладвам. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Заповядайте. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – зам. – председател на ПК 

С 5 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” – 3, комисията по 
законност подкрепи докладната записка и проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Колеги, чухте становищата на всички постоянни комисии 
относно предложението за изменение на общинския бюджет. Сега Ви 
давам думата за въпроси към вносителя на докладната записка. 
Заповядайте. Заповядайте господин Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Уважаема госпожо председател, 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Уважаеми господин Цонев, 
Вие като вносител на тази докладна записка се надявам да ми 

отговорите на няколко въпроса. И за да бъда конкретен и точен съм ги 
разпечатал в едно копие за Вас, за да можете да си отбелязвате.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Има място за отговорите. 
 

Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Отговорите се надявам да ги получим. Те са свързани с плана за 
промяна в Приложение № 2, което Вие казахте, че се отнася за 20 000 лева, 
които са предназначени за финансово подпомагане на детската школа на 
професионалния футболен клуб. И така, първият ми въпрос е: Кой покрива 
разходите за консумативи на стадион „Лудогорец Арена” – ток, вода, 
застраховки и други? И ако е Община Разград, каква е сумата от началото 
на годината до сега? Вторият въпрос: Има ли обслужващ персонал на 
стадиона, който получава заплати от бюджета на Община Разград? Каква е 
сумата от началото на годината до сега? Трето: Каква сума е изразходвала 
Община Разград за ремонти на стадиона от началото на публично частното 
партньорство? Четвърто: Каква сума е изразходвала Община Разград за 
издръжка и консумативи на стадиона от началото на публично частното 
партньорство? Каква е общата сума на средствата от общинския бюджет 
през тази година, които са изразходвани за облагородяване и ремонт на 
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прилежащите територии около стадиона – асфалтиране, озеленяване и 
други? Колко средства през тази година са изразходвани за същите 
дейности в жилищен комплекс „Орел”? Това е за сравнение. Каква е 
сумата от приходите на стадион „Лудогорец Арена” от входни билети и 
места с карти от началото на публично частното партньорство? И осмо: 
Каква е сумата, която е постъпила в бюджета на Община Разград от тези 
приходи и за какво тези средства са похарчени от общината? Девето: Има 
ли решение за унищожаване на лекоатлетическата писта на стадиона? Кога 
и от кого е взето? Колко деца, които не са настанени в средношколското 
общежитие на Община Разград се обучават в ДЮШ на ПФК „Лудогорец”? 

Каква част от средношколското общежитие е предоставена за нуждите на 
детско – юношеската школа на Лудогорец? Колко са общо стаите на 
общежитието и колко от тях са дадени безвъзмездно на школата? На два 
пъти си спомняме, че имаше такива решения. Каква сума до сега е 
преведена на детско – юношеската школа от общинския бюджет на 
Община Разград за 2012 година до сега? Без тази промяна от 20 000. 

Детско – юношеската школа на професионалният футболен клуб 
„Лудогорец” има ли регистрация? С какъв правен статут е регистрирана 
школата? Дали е регистрирана като юридическо лице с нестопанска цел в 
обществена полза или има друг вид регистрация? И 14 въпрос, аз не съм 

Ви го написал, ако щете от суеверие. Защото ако се подкрепи тази 
докладна записка в този вид и се вземат средства от превантивните 
дейности за намаляване на вредните последствия от бедствия и аварии, ако 
възникне една тежка производствена авария в Биовет, от къде ще вземе 
общинският бюджет и респективно общинска администрация средства за 
намаляване на тези въздействия. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, преди да дам думата за други въпроси Ви 
уведомявам, че кворумът е 31 общински съветници. Има ли желаещи да 
зададат въпроси на вносителя? Заповядайте господин Василев. 

 

Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 

Аз имам няколко въпроса, които на пръв поглед ще Ви се сторят 
малко встрани от докладната записка, но все пак ще ги задам. Искам да 
попитам има ли реализирани икономии от фонд работна заплата за 
общинската администрация? Говоря само за общинската администрация. И 

какво е очакваното изпълнение по този параграф, също за общинската 
администрация. Ако може в суми или в проценти да ми бъде отговорено. 
Вторият ми въпрос е: Има ли реализирани икономии и в какъв размер в 
параграф издръжка за общинската администрация само. И още малко в 
страни. Искам да попитам завършена ли е процедурата и избран ли е 
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доставчик на автомобил за Разградлес, високопроходим автомобил на 
стойност 80 000 лева без ДДС? Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Има ли други въпроси? Не виждам желаещи.  По принцип въпросите 
следва да се задават по време на комисия, за да може вносителят да се 
подготви и да отговори. Сега ще попитам господин Цонев дали е в 
състояние на всички зададени въпроси да отговори. Това би следвало да се 
направи на комисия. Аз отново подчертавам, че те затова са тези комисии с 
подготвителен характер. Господин Цонев ,имате ли готовност да 
отговорите на списъка от въпроси, който стана много дълъг? Или да 
започнете с тези, на които имате готовност. На останалите ако Ви е 
необходимо време допълнително да преценим как да процедираме. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 
Уважаема госпожо председател, 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Госпожа Цанева спомена, че на практика за това са постоянните 
комисии към общинския съвет – когато има конкретни въпроси, които са 
свързани с анализ, които са свързани с цифри и данни, би следвало те да 
бъдат обсъдени точно в заседанията на постоянните комисии, когато по 
същество се е гледала тази докладна записка, а и други докладни записки. 

Предполагам, че тези общински съветници, които задават тези въпроси са 
наясно, че аз не мога да бъда вундеркинд и да помня всички цифри и да се 
връщам с години на зад и да знам какво е било състоянието в цифри, че 
даже и в проценти. Така, че аз не бих могъл да отговоря с конкретни 
отговори по много от въпросите, но по много бих могъл да отговоря. И ще 
си позволя това да го направя, съобразно онова, което на мен ми е познато, 
по което съм работил, което е обработвано или съм участвал в тези 
обработки. Започвам с първата група въпроси, 13 на брой, че станаха и 14 

на общински съветник Иво Димитров. Кой покрива разходите за 
консумативи на стадион „Лудогорец Арена” – ток, вода, застраховки и 
други? И ако е Община Разград, каква е сумата от началото на годината до 
сега? Разходите съгласно сключеният договор са за сметка на общината. 
Значи в договора, който е сключен за реализирането на този проект има 
ангажименти и на двете страни – на собственика на съоръжението и на 
инвеститора. Инвеститорът поема ангажимента да инвестира на 100 

процента, а собственикът на съоръжението поема ангажимента да го 
предостави и да заплаща консумативите, съобразно одобрените с бюджета 
средства. Знам, в ориентировъчни цифри, какъв е разходът на общината до 
сега. Казвам близо 60 000 лева. Като има и не разплатени. Не мога да ги 
кажа колко са. 60 са платени. Да. 59 и нещо до колкото си спомням. Говоря 
по памет. Тези цифри са минавали през мен. Втори въпрос: Има ли 
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обслужващ персонал на стадиона, получаващ заплати от бюджета на 
общината? Да, с приемането на бюджета, в дейност „Спорт”, както е тук 
сега. В момента даже мисля, че нося разбивката за разходите за спортна 
дейност и ще Ви покажа, има такава позиция. Ето за 2012 година. Ето това 
сте го приели вие, уважаеми общински съветници. То е неразделна част от 
бюджета. И най – отгоре пише: „Поддръжка на спортни бази, стадион”. 

Там са записани цифрите, в това число по трудови договори. Записани са 
17 900 лева по трудови договори. Да, има такива лица. Сега не мога да си 
спомня две или три. Мисля, че са три, но мисля, че едното от тях отговаря 
не само за стадиона. Това е по точка втора. Точка трета: Каква сума е 
изразходвала Община Разград за ремонти на стадиона от началото на 
публично частното партньорство? Мисля, че няма такава сума по ремонти 
на стадиона. 

/Общински съветник Иво Димитров не говори на микрофон, поради 

което неговото изказване не е възможно да  се отрази в протокола./ 

 

А, имаше някаква записана сума, но госпожа Таракчиева може би ще 
каже. Това е като някакви бетонови работи, но не мога да кажа.  

 

/Общински съветник Иво Димитров не говори на микрофон, поради 

което неговото изказване не е възможно да се отрази в протокола./ 

 

 Значи е около 60 – 70 000 лева. Точна сума не мога да Ви кажа, но 
това се е случило, когато стартира договора. По точка четвърта: Каква 
сума е изразходвала Община Разград за издръжката и консумативите на 
стадиона от началото на публично частното партньорство? Като сложим 

сумата за предходната година да е около 30 000 лева и тези 60 000, значи 
около 90 000 лева. Казвам ориентировъчно, понеже Вие ме връщате от 
началото на стартирането. 

 

/Общински съветник Иво Димитров не говори на микрофон, поради 

което неговото изказване не е възможно да се отрази в протокола./ 

 

Кои са тези още 60 000? 

 

/Общински съветник Иво Димитров не говори на микрофон, поради 

което неговото изказване не е възможно да се отрази в протокола./ 

 

Те са вътре. Казах я сумата. Каква е общата сума на средствата за 
общинския бюджет през тази година, изразходвана за облагородяване и 
ремонт на прилежащите територии около стадиона – асфалтиране, 
озеленяване и други? Ремонтирана е публична инфраструктура. Улици 
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около стадиона. Улици, но те са публични инфраструктури и не обслужват 
само стадиона. Това трябва да е ясно. 

 

/Общински съветник Иво Димитров не говори на микрофон, поради 

което неговото изказване не е възможно да се отрази в протокола./ 

 

Не е така. Не е тази цифра, категорично заявявам. Около стадиона, 
миналата и тази година. Тук не пише за кои години, от хан Аспарух ли? 

Малко ще ми е трудно. Но за две години, за миналата и тази година – 

едната уличка струваше 80 000 лева. Миналата година да е била 20 – 

30 000 лева. Госпожа Таракчиева може би има по – точни цифри. 

 

/Госпожа Таракчиева предоставя писмено информация на господин 

Цонев./ 

 

Около стадиона веднъж имаме 39 752 лева и още веднъж 84 148 лева. 
Това е около стадиона. Ремонтирали сме и на други места публична 
инфраструктура. Вие може би се водите по едни изказвания на кмета, 
където той събира едни цифри, но друго е да говориш пред медиите, друго 
е да говориш с точните цифри. Около стадиона говоря. Има и други места, 
където сме инвестирали. Това е за точка пета. Минаваме на точка шеста: 
Колко средства през тази година са изразходвани за същите дейности в ЖК 

„Орел”? Малко ми е трудно. За кои дейности говорим? За озеленяване и 
публична инфраструктура? Малко ми е трудно да отговоря, но мисля, че са 
някъде над 80 000 лева. Седмо: Каква е сумата на приходите на стадион 

„Лудогорец Арена” от входни билети? Не мога да Ви кажа. Не мога да 
отговоря на въпроса. Осмо: Каква е сумата, постъпила в бюджета на 
Община Разград от приходи от входни билети и места с карти от началото 
на публично частното партньорство? Нищо не е постъпило. Няма го като 
разписан текст за това в договора. Девет: Има ли решение за унищожаване 
на лекоатлетическата писта на стадиона? Кога и от кого е взето? Вие много 
добре си спомняте, и пред постоянните комисии и лично, тогава, когато се 
промотираше изграждането на този обект, което беше и повод за 
сключване на договора за публично частно партньорство. Да не забравим 

да кажем, че това стана след решение на общински съвет, с волеизявление 
на общинския съвет. Тогава бяха обяснени най – подробно параметрите, 
свързани с изграждането на новият обект и това, че там не може да има 
такава лекоатлетическа писта. И поетите ангажименти такава да бъде 
изградена в спортната база, която се изгради на територията на бившия 
ТЕЦ, на бившия завод за антибиотици, сега Биовет Разград. Такава е 
изградена. Десет: Колко деца, които не са настанени в средношколското 
общежитие на Община Разград се обучават в ДЮШ на ПФК „Лудогорец”? 

Които не са настанени. От Разград са 119 деца. 
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/Общински съветник Иво Димитров не говори на микрофон, поради 

което неговото изказване не е възможно да се отрази в протокола./ 

 

Аз Ви съобщавам цифрите такива, каквито са известни на повечето 
членове в резултат на отчета или обясненията, или разясненията, дадени от 
изпълнителният директор на футболния клуб. Точка единадесет: Каква 
част от средношколското общежитие е предоставена за нуждите на детско 
юношеската школа на ПФК „Лудогорец”? Колко са общо стаите на 
общежитието и колко от тях са дадени безвъзмездно на школата? Знам, че 
са два етажа от активната използваема част. Последните два етажа и си 
спомняте много добре, че това беше срещу ремонт на покривната 
конструкция, поради което за определен период от време, не мога да кажа 
за две или за три години, може и за толкова за колкото ми показвате, но не 
мога по памет да твърдя точно колко са. Те няма да плащат, тъй като са 
извършили подобрения на имот - публична общинска собственост. Два 
последни етажа. От колко етажа са не мога да си спомня – седем или осем 

бяха. 
/Реплики на общински съветници в залата/ 

 

Не мога да си спомня общежитието от колко етажа е. Благодаря Ви, 

че ми помогнахте. Значи от седем, два. Някой може ли да каже училището 
в Раковски на колко етажа е? А, на четири, добре ама аз се съмнявам, че е 
на четири. 

 

Г-н Владимир Заимов – ПП „БСП” 

Една пета от капацитета на общежитието е заета от детско 
юношеската школа. Една пета от капацитета на общежитието. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 
Не съм убеден и не мога да отговоря точно на въпроса. Дванадесети 

въпрос: Каква сума до сега е преведена на детско юношеската школа в 
ПФК „Лудогорец” от общинския бюджет? Мисля, че в докладната записка 
е записано точно и ясно. Досега имаме преведени 150 000 лева след 
решение на общинския съвет. Първоначалното искане също е записано в 
докладната записка и е за 225 000 лева. За това те сега искат още 75 000 

лева, но нямаме тези възможности и ние като общинска администрация не 
можем да предложим по това искане друг вариант, освен този, който е на 
Вашето внимание с тази докладна записка. Въпрос тринадесети: Детско – 

юношеската школа на професионалният футболен клуб „Лудогорец” има 
ли регистрация? С какъв правен статут е регистрирана школата? Дали е 
регистрирана като юридическо лице с нестопанска цел в обществена полза 
или има друг вид регистрация? Не мога да отговоря на въпроса. Точка 
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четиринадесет: При възникване на производствена авария от къде ще се 
компенсират? Трябва да е ясно на всички общински съветници, че 
производствените аварии, за ликвидиране на последствията от тях 
отговорност имат съответните производствени структури, не общината. 
Общината има ангажимент да извършва превантивни и аварийно-
възстановителни дейности тогава, когато са извършени поражения или има 
опасност от поражения на публичната инфраструктура. Говорим за 
публична инфраструктура. Това е мостове, дерета, корекции на реки, 

наводнения, разрушения на настилки и т. н., които ограничават 
възможността за предоставяне на качествени услуги на населението във 
всяко едно направление. За това са тези средства. Ние не ликвидираме 
целият финансов ресурс. Ние даваме само една част. Остават 10 000 лева, 
които считам, че каквото и да се случи, дай боже да не се случи, до края на 
годината евентуално с тях можем да извършим поне неотложните 
действия, като намеса от страна на общинската администрация. Защото за 
ликвидирането на авариите ние трябва да привлечем изпълнители, знаете 
как е, т.е. трябва да имаме някакъв финансов ресурс за това. По тази група 
въпроси се постарах да отговоря съобразно възможностите си. 

По въпросите на господин Василев. Има ли икономии от фонд 
работна заплата за общинската администрация? Не знам в каква връзка ми 
задава този въпрос, но ще Ви кажа, че има, но в рамките на годината. По 
реда на закона за общинските бюджети и закона за държавния бюджет тези 
средства могат да се използват за заплати. Ако нещо се икономиса може да 
бъде прехвърлено през следващата година и следващата година евентуално 
да се ползва за други цели. Освен това сме си говорили, че има и са 
приложили една нова наредба, има нови нормативни актове, която 
определя реда и начина на заплащане за държавните и общинските 
служители. Знаете много добре как и по какъв начин се формира работната 
заплата и как и по какъв начин те могат да получат по реда на тези норми 
допълнително материално стимулиране – единствено и само ако има 
икономии. Има ли икономии от издръжка? И да посоча проценти. От 
издръжката на общинска администрация няма икономии. На всякъде във 
всички звена, знаете, че в началото на годината, когато приемахме 
бюджета, тогава си говорихме, че той е един напрегнат бюджет. И 

наистина през последните години обстоятелствата, при които разработваме 
бюджетите са ясни, които са валидни и за държавата и за всички общини, 

да не ги преповтаряме. Ние правим напрегнати бюджети. И те са свързани 
с нашето реално, и вашето желание, да удовлетворим всички потребности 
на всички структури и институции и дейности, с които ние като местна 
власт сме ангажирани спрямо това население. Е, не може непрекъснато 
разширяване на дейностите с един обект, почти не променян през годините 
финансов ресурс и особено с увеличаване на разходите, защото знаете 
много добре, че разходите на всички звена растат в резултат на увеличение 
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на цените и на промяна на нормативната уредба, която поставя все по – 

нови и нови изисквания. Не може при тези условия да се реализират 
някъде икономии. Почти никъде нямаме икономии. Ние работим в 
напрежение през цялата година и винаги в края на годината се налага, 
както и сега сме приели рестриктивни мерки да ограничаваме всякакви 
нежелани разходи само и само да можем да се поберем в разходната част 
на бюджета, такава каквато сте я гласували Вие. Така, че резерви няма. 
Трета точка: завършена ли е процедурата за доставка на високо проходим 

автомобил? Да, завършена е процедурата. Подписах договора. 
Автомобилът е тук. Знаете, че Разградлес, усещам на къде отивате с този 

въпрос, знаете, че Разградлес в момента е едно от най – доходоносните 
предприятия, да не кажа, от такъв род, на територията, да не говоря за 
страната, но на територията на нашата област. То е едно от най – 

печелившите структурни звена, което е със статут на предприятие. Не 
говорим за търговските дружества. И то носи доходи. Планираният доход 
за тази година от това предприятие, чист, в резултат на неговата дейност е 
300 000 лева. Очаква се да дойдат много повече, което ще компенсира 
неизпълнението на приходната част в бюджета в някои други направления. 
И в тази връзка това ще ни помогне донякъде да балансираме приходната и 
разходната част на бюджета, но няма да можем да се справим. Аз и на 
постоянните комисии го казах и сега и пред медиите ще го кажа, че ние не 
можем да покрием всички присъщо необходими разходи, за да можем да 
обезпечим дейността на нашите структурни звена. Да не говорим за 
социалната инфраструктура, за социалните звена, за социалните 
направления, за образователната инфраструктура. На всякъде има 
недостиг. И този недостиг се дължи не само на увеличените цени на горива 
и енергия, на изискванията по отношение на доставката и обработката на 
хранителните продукти, но и поради това, че стандартите в някои от тези 
направления, държавните стандарти на държавните дейности не са 
променяни от 2008 година. За това сме си говорили. Значи разходите се 
увеличават, стандартите не се променят. И излиза така, че чисто 
делегирана от държавата дейност, която държавата, понеже това е 
държавна отговорност, трябва да обезпечи на 100 %  разходите, ние трябва 
да търсим варианти да дофинансираме. Ами да си ги взема държавата и да 
си ги обслужва, чрез областта или чрез някаква друга структура. В крайна 
сметка общинският бюджет, неговото предназначение и целта на 
разходването е в съвсем друго направление. Онова, за което ние все по – 

малко и по – малко средства заделяме. Това е за подобряване на 
инфраструктурата, на условията на живот на хората. А ние, за да 
покриваме тези недобори, в резултат на това, че някой си прави икономии 
някъде другаде го правим за сметка на хората, на потребностите на хората. 
Завърших. Благодаря Ви. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Колеги, има ли други въпроси, но ще Ви помоля по 
съществото на докладната записка. Има ли желаещи да зададат други 

въпроси? Ако не, преминаваме към дебати, обсъждане на проектите за 
решение, които са заложени в докладната записка. Имате думата, 
заповядайте. Заповядайте господин Николов. 

 

Г-н Никола Николов - КП „СК – СДС, ДСБ” 

Уважаеми господин Цонев, 
От отговорите на въпросите, които Ви бяха поставени аз с прости 

аритметични действия стигнах до това, че общината до този момент е 
финансирала футболен клуб „Лудогорец” и дейностите по стадиона и 
разбира се за младежката или юношеската футболна школа със сумата от 
570 000 лева, което разбира се печели адмирациите на всички нас, които 
сме привърженици на нашият шампион. Но имам едно притеснение, което 
е свързано с предлаганата в момента актуализация на бюджета. В 

промените на Закона за физическото възпитание, разбира се тези 20 000, 

които предлагате на фона на 570 000, които сме дали са капка в морето, но 
нека до край да бъдем коректни в това, което правим като община. В 

промените на Закона за физическото възпитание и спорта има една 
промяна, която е в ал.4 на чл.63. Вероятно това е съобразено, но може и да 
е пропуснато. Докато го отваряте аз ще го прочета, за да стане ясно. Тя е 
изменена и е в сила от 9 октомври 2012 година. Много е скоро, може и да 
не сте го съобразили, но в тази ал.4 е ясно оказано, че не могат да ползват 
държавни средства и субсидии и да се подпомагат от държавата и 
общините спортни организации, които не са регистрирани като 
юридически лица с нестопанска цел в обществена полза при условията и 
по реда на Закона за юридическите лица с нестопанска цел. Закона за 
физическото възпитание и спорта. Промяната е от 9 октомври 2012 година. 
Сега разбира се тази промяна е доста спорна. Най – вероятно мнозинството 
си е решило някои от проблемите с такъв вид промяна, но е факт, че в 
българското  законодателство съществува подобна забрана. Което 
автоматично, след тази дата на влизане в сила на закона…..  

 

/Чрез мултимедийно устройство текстът на Закона за 

физическото възпитание и спорта беше нагледно представен пред 

общинските съветници на табло./ 

 

чл.64. Извинявайте, чл.63. ал.4. Не сме в състояние да гласуваме при 

наличието на такава правна рамка. Според мен тези  20 000 лева и пак 
подчертавам, за да не си помисли някой, че ние сме дребнави, става дума 
ние общинските съветници, които всички сме привърженици на футболния 
шампион на страната и тези 20 000 лева трябва да се намери някаква друга 
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форма. Не го подчертавайте, за да може да се ….или вие по някакъв друг 
начин ще го покажете. Добре. Не, чете се и така. Не могат да ползват… ето 
го. Ал.4. Курсора, ако го сложите, ще е по – лесно. Ето го. Проблемът е, че 
е в сила от 9 октомври 2012 година. Ако искате мога да Ви разкажа защо я 
прие мнозинството тази промяна, но това е друг въпрос. Така, че моето 
мнение е, че няма как да гласуваме това Ваше предложение. С всички 
останали очевидно сме съгласни. Става дума за общинските съветници от 
синята коалиция. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Приключихте ли господин Николов? Вашето изказване касае една 
точка от проектите за решение. Благодаря. Колеги, имате думата за други 

изказвания. Има ли други желаещи? Не виждам желаещи. Сега с вас трябва 
да решим как да процедираме от тук на татък. Изказването на господин 
Николов беше фактически аргумент, правен аргумент, който сочи 
невъзможност да се прогласува една от предложените тези в проекта за 
решение, тъй като не отговаря на определено законово изискване. 

 

Г-н Никола Николов - КП „СК – СДС, ДСБ” 

Да отговаря, ако е в обществена полза, което се съмнявам. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Нека само да довърша. 
 

Г-н Никола Николов - КП „СК – СДС, ДСБ” 

Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Тъй като беше зададен въпрос, на който господин Цонев не можа да 
отговори във връзка със статута, не сме в състояние, при наличието на тази 
информация, да преценим дали с нашето решение, подкрепяйки тази част 
от проектите за решение няма да нарушим този закон. По тази причина аз 
Ви предлагам да прекъснем заседанието, защото има два варианта – или да 
бъде оттеглен този текст или да прекъснем настоящото заседание и да бъде 
направена справка относно статута на субекта, който е адресат на 
посоченият спорен текст от проекта за решение. Ако имате трети вариант, 
господин Николов, заповядайте. 

 

Г-н Никола Николов - КП „СК – СДС, ДСБ” 

Аз само още един аргумент да дам. След като общината е дала до 
сега 570 000 лева за подпомагане на футбола, тези 20 000 лева вероятно не 
са чак толкова спешни. И за това моля Ви прецизно да направите тази 
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проверка, за която стана дума, за да може всичко да е чисто, когато 
подпомагаме футбола в Разград. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Какво Ви е конкретното предложение? 

 

Г-н Никола Николов - КП „СК – СДС, ДСБ” 

Ако не се справите за времето на почивката просто да отложите само 
тази част от решението. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Така. Благодаря. Има ли други предложения? Да. Заповядайте 
господин Грънчаров. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Предложение във връзка с докладната или това дали да прекъснем да 
обсъдим този проблем? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Процедурно предложение.  Сериозен е аргументът, трябва да 
съобразим първо дали е влязъл в сила този текст от закона по отношение 
на субекта, който евентуално няма статут на правоимащо лице по смисъла 
на този текст от закона. Тъй като има две предложения, първото е за 
оттегляне, което няма да се случи, ако….. Чакам някой да даде 
предложение за почивка. Ако никой не дава, аз правя предложение на 
основание чл. 64 от нашия правилник. 15 минути почивка, което не 
подлежи на гласуване. Да си обединим усилията и да преценим как да 
процедираме нататък. 
 

  ПОЧИВКА 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Колеги, събрахме ли се след почивката? Започваме, т.е. 
продължаваме от там, където прекратихме разглеждането на втората по 
ред докладна записка. Това прекъсване се наложи с цел да доизясним 

въпрос поставен от общински съветник относно допустимостта на 
приемане на решение, което е елемент от разглежданата докладна записка 
в частта за проекто - решенията. Това съмнение беше изказано по повод 
тълкуванието на определен текст от нормативен акт. В почивката колегите 
юристи от общинския съвет и общинска администрация разгледахме 
подробно направените възражения. Благодарим на господин Николов за 
това, че заостри вниманието ни. Имаме готовност пред Вас да обявим до 
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какви изводи стигнаха юристите на общински съвет и общинска 
администрация. Възражението на господин Николов и опасението му 
касаят разпоредбата на чл.63 ал.4 от Закона за физическото възпитание и 
спорта. Като неговата теза беше, че разпоредбата на ал.4 е с ново 
съдържание и влиза в сила от месец ноември настоящата година. При 
справка с нормативния акт се оказа, че действително има такова 
изменение, но то касае не съдържанието на тази ал.4, а само нейната 
поредност. Т.е. съдържанието си е такова каквото е и в момента и го 
виждате на екрана. Изменението касае само номерацията. Преди това този 
текст е бил текст на ал.3, а сега е текст на ал.4, защото има вмъкната друга 
алинея. Иначе по същество няма никаква промяна в този текст. От тук 
обаче си направихме извода, че трябва да прецизираме нещата в две 
насоки. За какъв вид финансиране се говори в проекта за решения? 

Категорично не става дума за възможността, предвидена по реда на чл. 63 

ал.4. И въобще не е по чл.63. Предложението, което се съдържа в 
докладната записка е подпомагане, финансиране под формата на 
подпомагане, съдържащо се в ангажимент на общината като страна по 
Договор №41 от 08.02.2011г., сключен между Община Разград и ПФК 

„Лудогорец 1945” – ЕАД. Като в този договор, който е сключен в 
условията на публично частно партньорство, тук отварям една голяма 
скоба за доизяснение, че до настоящият момент няма действащ норматив, 
който да определя статута на това понятие, на този институт - публично 
частно партньорство. Такъв ще има от 01.01.2013г. и е разписан в Закона за 
публично частното партньорство, което ни задължава да прецизираме и да 
формулираме на ново отношенията си не само с футболен клуб Лудогорец, 

но и с всички субекти, които ще бъдат страна по публично частното 
партньорство. До края на тази година, обаче този закон не поражда правни 
последици, поради което действащият договор за публично частно 
партньорство отговаря на нормативните изисквания. Там подробно са 
разписани, в този договор, са разписани задълженията на двете договарящи 
страни. И фактически една голяма част, да не кажа почти всички въпроси, 
които се съдържаха в списъка на господин Димитров, Иво Димитров,  
отговаряха точно на изпълнението на ангажиментите, които Община 
Разград е поела като страна по този договор за публично частно 
партньорство с ПФК „Лудогорец 1945” – ЕАД. Изпълнението на тези 
задължения  фактически е свързано с основанието, с правната обосновка 
на този договор, а тя се съдържа в разпоредбите на чл.47 ал.7, във връзка с 
параграф първи т.29 от допълнителните разпоредби на въпросният закон, в 
контекста на легалното определение, дадено в разпоредбата на чл.10 ал.1 

от същият по отношение на спортна организация. И същността на 
постигнатите споразумения се съдържа в разпоредбата на чл.59 ал.2 от 
същият закон. Където в тези изброени текстове най – подробно се обяснява 
какво означава спортна организация. Субектът съдоговорител на общината 
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по този договор отговаря на тези условия. Основанията за сключване на 
този договор са били действащи към момента на неговото подписване и до 
края на настоящата година, поради което всички юристи, които участвахме 
в този консилиум, свикан да се произнесе по спешност по поставеният 
въпрос считаме, че е възможно, законосъобразно и процесуално допустимо 
да се разглежда тази част от докладната записка и в нейният проект за 
решение, касаещ предоставяне на определената сума за нуждите на детско 
– юношеската академия по футбол, която няма самостоятелен статут, а е 
част от акционерното дружество ПФК „Лудогорец 1945” – ЕАД, което по 
смисъла на посочените текстове представлява спортна организация. С това 
изразявам становището, че след като няма процедурни пречки можем вече 
да разсъждаваме по основателността и да дебатираме по същество на 
направеното предложение. Благодаря Ви за търпението, но бях длъжна да 
обясня всички тези анализи, които направихме във връзка с отправеното 
становище от общински съветник Никола Николов.  

Продължаваме дебатите по докладната записка. До този момент 
имаше поставени въпроси. Има ли други въпроси към вносителя на 
докладната записка? Въпрос ли имате? Да, заповядайте. 

   

Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Аз не получих все пак отговор, тази школа дали е регистрирана по 
Закона за юридическите лица в обществена полза? Или не разбрах от 
дългото изложение или може би не съм обърнал внимание. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Има ли други въпроси? Не виждам. Господин Цонев. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 
Макар и неофициална информацията ми е, че не е регистрирана. Тя е 

в структурата на акционерното дружество. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Което отново повтарям е спортна организация по смисъла на 
изброените текстове от закона. Поради липсата на желаещи да зададат 
други въпроси Ви предоставям думата за становища и изказвания по 
проекта за решение по тази докладна записка. Имате думата. Заповядайте. 
Заповядайте господин Грънчаров. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

В процедура за предложения ли сме госпожо председател? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. Становища, дебати, предложения, коментари. 
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Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Да, благодаря. Уважаеми колеги, след направените дебати и 
разясненията от Ваша страна, че имахме законно основание да си 
изпълняваме договора със спортния клуб и след дебати по темата нужни 
ли са финансови средства за детско юношеския футбол или не, 
категорично се оформи становището, че такива средства са нужни, но няма 
от къде да се осигурят. След като впрегна целият си потенциал общинската 
администрация се оказа, че има хиляди начини да ни обясни как тази 
работа няма да стане. Но обществото според нас се интересува как може да 
стане, а не как няма да стане. Групата на ГЕРБ разгледа няколко варианта 
и установи, че с промяната на ЗМСМА, касаеща намаляване на 
възнагражденията на общинските съветници и последвало решение на 
Общински съвет Разград, което дава възможност и вече е практика 
общински съветници да получават допълнително пари над 
възнагражденията си след попълване на декларации за недоказани и може 
би не направени разходи. Групата на ГЕРБ е против този подход и не 
подава такива декларации. И с този си принципен акт е генерирала повече 
от 15 000 лева икономии в бюджета на Общински съвет Разград. Уважаеми 

колеги, предлагам на всички политически сили да подкрепят моето 
предложение за прехвърляне на икономиите от бюджета на общински 

съвет към дейност „Спортни бази и спорт за всички”, като се надявам, че 
ще намерим сили да не се оплетем в процедурни правила и параграфчета и 
няма да подведем обществените очаквания. Много ще разчитам на 
комисията по бюджет, финанси и икономическа политика да уточни 
сумата в икономиите на бюджет на Общински съвет Разград, за да мога да 
посоча точна сума в предложението си. Уважаеми колеги, съвсем проста 
дилема е решението дали желаем децата на Разград да бъдат възпитавани 
чрез спорт в дух на уважение и дисциплина, физическа култура, 
спортсментство, етика или под мостовете да намираме купчина 
спринцовки, празни бутилки от алкохол и фасове. Тук с пълна сила важи 

максимата, че когато искаме да направим нещо търсим начини, а когато не 
искаме изтъкваме причини. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Грънчаров и аз Ви благодаря, но ще Ви помоля ако имате 
конкретно предложение да го направите по предвидения за това ред в 
Правилника. Заповядайте бланките да си попълните конкретното 
предложение, защото трябва да го подложа на гласуване. Заповядайте 
доктор Заимов, имате думата. 

 

Г-н Владимир Заимов – ПП „БСП” 



 24

Категорично се противопоставям към този популистки начин на 
изказване, тъй като освен футболисти в Разград има деца, които тренират и 
други спортове. И в този случай ние ги поставяме в неравностойно 
положение. Освен това има редица музикални школи, кръжоци, така, че 
ако решим нека да бъде за всички деца на Разград. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Има ли други желаещи да вземат отношение? 

Заповядайте господин Димитров. 
 

Г-н Иво Димитров - КП „СК – СДС, ДСБ” 

Уважаема госпожо председател, 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Аз внимателно слушах изводите на този правен консилиум, който 
беше свикан, но оставам с убеждението, че се търсят от сто кладенеца 
вода, за да бъде облечено в някаква законообразна форма едно абсолютно 
незаконно решение. Тъй като колкото и да се опитваме да бягаме от чл.63 

ал.4, в каквито и благовидни начини да обличаме това подпомагане от 
общинския бюджет на една частна инициатива, в чиято цел е не само бих 
казал толкова физическото израстване на децата, колкото като 
регистрирано акционерно дружество средство уменията и инвестираните 
пари в тези деца да бъдат върнати с принадена стойност, с печалба към 

акционерите на този футболен клуб и това е единствената цел на всяко 
едно търговско предприятие – да носи финансова изгода на акционерите. И 

от тук на татък държавата, законодателят е ограничил изрично 
възможностите да бъдат наливани обществени средства в едно 
предприятие, което гони изгода за определен брой частни лица акционери. 

Многократно казахте, че статутът на футболния клуб, на тази академия 
абсолютно отговаря на легалното определение за спортна организация. 
Казахте, че целта на тази точка от докладната записка е да бъде 
подпомогнато, чета: „Финансово подпомагане на детско – юношеската 
академия”, спортна организация, подпомагана финансово с обществени 
средства в частна полза, защото те не са регистрирани в обществена полза 
при условията и по реда на закона. И за това за мен остава да виси, така със 
страшна сила, тази ал.4. Освен това искам категорично да заявя, че аз като 
фен на Лудогорец, като човек, който се вълнува от футбол и не само от 
футбол, от всички спортове, съм готов да подкрепям всяка инициатива, 
която е за развитие на футбола, на спорта, за подпомагане и израстване на 
децата в Разград. Нищо, че не са само от Община Разград. Нека да 
подпомагаме и тези, които са от Павликени, и от Стара Загора, и от 
всякъде, важното е, че е в някаква обществена полза. Но да наливаме 
обществени пари, парите на всички граждани от Разград, които ги плащат 
като данъци, такси, заради това, че живеят в Община Разград, да бъдат 
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изсипвани до тук 170 000 с исканите 20 000 в частна полза, защото тези 
деца от школата след това ще бъдат продадени и също както се продават 
билетите на публичната общинска собственост – градският стадион, сега 
„Лудогорец Арена” и не влизат нито лев в Община Разград в полза на 
същите тези хора, които финансират школата на този футболен клуб, те 
няма да получат и лев от трансферите, които ще бъдат получени от тези 
деца, когато те станат добри футболисти. От изложението, от отговорите 
на въпросите, които зададох и в почивката от проведените разговори стана 
ясно, че поради незнание също съм пропуснал да задам един съществен 
въпрос, на който намерих отговор, че още 150 000 лева са дадени за 
облагородяване на терена около спортната база „Гнездо на орли” над 
бившия ТЕЦ. И сумата, значи, надхвърля това, което на комисиите се 
говореше за 650 000. Значи това е една занижена сума. Доста повече са 
разходите, което означава, че всички наши съграждани трябва да са горди 

и доволни от това, че със средствата, които те са генерирали като данъци, 

като такси, всеки един е платил от джоба си, не са отишли на празно. С 

тези средства общината е подпомагала, развивала спорта в Разград, 
оправяла е инфраструктурата. Ето защо те не могат и да се сърдят и трябва 
да намерят в това обяснение защо много улици на Разград все още не са 
оправени, защо в Орел са изхарчени 80 000 на фона на стадиона и гнездото 
на орли – 650 – 680 000, защото има и не разплатени. Те не влизат в тази 
сметка. Но те ще бъдат платени, тъй като няма как да останат не 
разплатени. Гражданите трябва да са горди и да приемат като свой 
наистина принос това, че Лудогорец стана един силен отбор, стана 
шампион на България с две купи, но те имат своя принос, който са дали и 
още по – голяма е причината те да се чувстват щастливи фенове на… 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Димитров, на основание чл.57 от Правилника Ви 
напомням, че изчерпахте десетте минути. Ще Ви помоля да се 
концентрирате, за да влезете в рамките. 

 

Г-н Иво Димитров - КП „СК – СДС, ДСБ” 

Да. Концентрирам се. Съвсем накратко за да завърша. Благодаря Ви 
за напомнянето. Нека те знаят, че освен тези пари и всяка една карта от по 
1 000 лева, всеки един билет, който те плащат не влизат в Община Разград, 
а влизат във футболния клуб и те трябва да са доволни и щастливи от 
успехите на своите любимци. С това искам да приключа и да кажа, че тъй 

като за мен остана неизяснено това и недопустимо според закона, аз ще 
гласувам против приемането, ако тази точка остане в докладната записка, 
за изменение на бюджета. Благодаря Ви. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Има ли други желаещи да заявят позиции, становища по 
разискваната докладна записка? Не виждам желаещи. Да, вносителят, 
давам му думата. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград, представляващ 

вносителя 
Извинявам се много, че вземам отношение. По отношение на 

предложението за пренасочване финансов ресурс от икономии на 
средствата на Общинския съвет – трябва да ви кажа, че такива икономии 

няма.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Не сме получили още писменото предложение, господин Цонев, нека 
да го видим първо.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград, представляващ 

вносителя. 
Да. Затова много ви моля да се правят конкретни предложения от 

проверени неща. В края на годината Общинския съвет няма да има 
икономии.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, заповядайте господин Йосифов.  
 

Г-н Цветан Йосифов – ПП „ГЕРБ” 

Учуден съм от изказването на господин Цонев тъй като доколкото ми 
е известно нито един от общинските съветници от ПП „ГЕРБ” не се е 
възползвал от възможността да получи тези допълнителни пари с 
декларация.  

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Ще Ви помоля по същество. 
 

Г-н Цветан Йосифов – ПП „ГЕРБ” 

Да, по същество, което означава, че икономия би трябвало да има. 
Ние не сме вземали тези пари. Те са някъде. Ако не са, за какво са 
изхарчени? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги,  

Отново поставям въпроса: Има ли предложения, становища, предложения 
за изменение, за допълнение на проекта за решение? Не виждам желаещи. 

Сега ще ви осведомя за направените предложения на основание чл.60 от 
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нашия Правилник от общински съветник Мирослав Грънчаров. Неговите 
предложения са две: Първо предлага нова точка 1.3.2.Може би първо 
трябва да съобщя т.1.3. Първото му предложение е относно нова 
формулировка на т.1.3. със следното съдържание: Изменя плана на 

разходната част на местни дейности както следва: 1.3.1. Функция 

„Отбрана и сигурност”, дейност „Превантивна дейност за намаляване 
на вредните последствия от бедствия и аварии” и във функция 

”Почивно дело, култура, религиозни дейности”, дейност „Спортни 

бази и спорт за всички”, съгласно Приложение № 1. Тук пише едно. Две. 
С Ваше съгласие поправям „ съгласно Приложение №2”. 

 

 Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Да, грешка техническа, извинявайте. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Добре. Тоест чухте новата формулировка предложена от господин 
Грънчаров на текста на т. 1.3.1. и предлага нова т.1.3.2 със следното 
съдържание: От икономиите в частта „Издръжка на Общински съвет” да 
бъдат тоест Икономиите махам „от” защото няма смисъл иначе, 
Икономиите в частта „Издръжка на Общински съвет” да бъдат 

насочени 15 000 лв. към дейност „Спортни бази и спорт за всички”. 

Тоест предложението Ви е – 15 000 лв. от наличните икономии във 
фонд „Общински съвет” да бъдат пренасочени за друга дейност „Спортни 

бази и спорт за всички”. Това ли е предложението? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Понеже не знам колко са икономиите затова съм написал „ от 
икономиите”. Те може да са 100 000 лв. затова предлагам 15 000 лв. от тях.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Но, предложението Ви е 15 000 лв. от икономиите да се пренасочат 
към друга дейност. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Да, точно така. Ако Общинския съвет реши може да се откаже 
декември месец от тези си надбавки и да стане сумата по – голяма. Но 
това, не мога да влияя върху този процес. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Добре. Колеги, това са двете предложения, едното е за нов текст, а 
предхождащото го е за изменение на съществуващ текст. В момента 
господин Цонев прави техническа справка, относно предложението за 
икономии. Вероятно проверява дали има такива реализирани икономии в 
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бюджета на Общинския съвет. Докато изчакаме за да направи справката 
колеги, поставям ви процедурния въпрос как ще пристъпим към гласуване 
на докладната записка в частта на нейния диспозитив. Имаме няколко 
самостоятелни точки поради, което би могло да се гласува докладната 
записка анблок, би могло поотделно за всяко едно от предложенията. Би 
могло да се групира. Имате ли конкретни предложения как да протече 
гласуването? Заповядайте господин Цонев. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 
Госпожо Председател, като представляващ вносителя правя 

предложение гласуването да бъде специално по точката, която касае 
средствата за „Спортни бази и спорт за всички” отделно, а останалите 
анблок. Тоест т. 1.3. да се гласува отделно, а всички останали анблок.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Има ли други предложения? Първо подлагам на гласуване 
процедурното предложение на вносителя относно начина по който да 
извършим гласуването по отделните точки на диспозитива на решението. 
Неговото предложение е всички подточки 1.1, 1.2, 1.4, 1.5, 1.6 да се 
гласуват анблок, а само 1.3 да се гласува отделно. Както вече бяхме 
направили уточнение процедурните предложения се гласуват по 
електронен път независимо, че съдържанието на самото решение ще 
трябва да се гласува поименно, с поименно гласуване. Господин 
Грънчаров, процедура ли имате?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Да, предлагам да се гласува първо моето предложение за промяна в 
т.1.3 и тогава да продължим по процедурата на господин Цонев, като стане 
ясно кой текст ще остане в т.1.3. Този който е в докладната или този който 
аз предлагам. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Не виждам основание за това искане но ще го подложа на гласуване 
защото ние принципно трябва да вземем решение анблок ли гласуваме или 
поотделно независимо от съдържанието. Но, ако настоявате ще уважа 
Вашето искане. Добре. Мислете тогава за процедурата, а преди това по 
основанието, по съдържанието на отделните текстове подлагам на 
гласуване предложението на общински съветник Мирослав Грънчаров, 
относно новото съдържание на т.1.3. от проекта за решение. Тука обаче 
трябва да гласуваме вече поименно тъй като касае съдържанието.  

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
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Мандат 2011 – 2015 година 

27. 11. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Владимир Иванов Заимов        + 

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа   + 

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева   + 

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед отсъства   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Кина Дякова Маринова   + 

12. Левент Али Апти   + 

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева   + 

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид   + 

19. Мустафа Назъм Мустафа   + 

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева   + 

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим   + 

25. Осман Севджан Ариф   + 

26. Петко Стоянов Стоянов отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев   + 

30. Стоян Димитров Ненчев   + 

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

С 14 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 15, 

направеното предложение не се приема. 

 

Преминаваме към гласуване на направеното предложение от 
общински съветник Мирослав Грънчаров, относно въвеждане на нов текст 
1.3.2. с прочетеното ви вече съдържание. Моля. / Общински съветник 

Мирослав Грънчаров отправя реплики към Председателя на Общински 
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съвет, но не се чува на записа тъй като не говори на микрофон/. Имате 
две предложения. Господин Грънчаров, аз чета това което сте написали. 

Ама не само това, едното е т.1.3, другото е т.1.3.2. Нали така.  
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Оплетохме се в процедурчета и параграфчета.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Тогава ще Ви помоля да отменим гласуването и ще Ви помоля да 
конкретизирате какво точно предлагате, тъй като при мен има в писмен 
вид депозирани две предложения с различна номерация – т. 1.3. и 1.3.2. 

Може би имате предвид само 1.3.2.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Но трябва да има и 1.3.1. Тя е хронология ,затова го предлагам.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Ами, едното Ви е за изменение на съществуващ текст, а другото е 
съвсем нов текст. Нека да уточним, какво точно имате предвид? Спокойно 
ще излезем от тази ситуация. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Имам предвид , че трябва … 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Искате нов текст ли да предложите с това съдържание?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Точка 1.3. се разделя на две подточки. 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Значи, тогава колеги като едната част е с изменено съдържание, а 
другата част 1.3.2. е за нов текст. Така. Ще приемете ли тогава, че ние вече 
прогласувахме първата част и да преминем към втората? Значи няма 
проблем. Преминаваме към гласуване на направеното предложение 1.3.2., 

което за да е ясно е със съдържание: От Икономиите в частта 

„Издръжка на Общински съвет” да бъдат насочени 15 000 лв. към 

дейност „Спортни бази и спорт за всички. Това ли гласуваме господин 
Грънчаров?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Точка 1.3. не променя философията си с 1.3.1. просто се добавя още 
една възможност. Сега ние гласувайки 1.3.1., ако приемем 1.3.2., а не сме 
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приели 1.3.1., какво правим? Тогава отпада, махаме от „Отбрана и 
сигурност” парите които сме предвидили и не отиват нали? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Това излиза. Това сте предложили. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Философията на моето предложение не е такова и Вие много добре 
ме разбрахте.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Значи колеги тогава ще ви предложа със съгласието на вносителя 
един нов вариант на нов текст. Може ли да приемем господин Грънчаров, 
че предлагате вместо съществуващия текст на 1.3. нов текст, който е 
комбинация от двете Ваши предложения?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Точно така. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Тогава, поради неяснота в направеното предложение отменям 

извършеното гласуване и преминаваме към гласуване на ново 
предложение от общински съветник Мирослав Грънчаров, изчитам ви го за 
да стане ясно какво точно гласуваме. 

Вместо сега съществуващия текст на т.1.3. се внася предложение за 
неговото заместване със следния текст: Изменя плана на разходната част 

на местни дейности както следва:  

1.3.1. Функция „Отбрана и сигурност”, дейност „Превантивна 

дейност за намаляване на вредните последствия от бедствия и аварии” 

и във функция ”Почивно дело, култура, религиозни дейности”, 

дейност „Спортни бази и спорт за всички”, съгласно Приложение № 2. 

1.3.2. От Икономиите в частта „Издръжка на Общински съвет” 

да бъдат насочени 15 000 лв. към дейност „Спортни бази и спорт за 

всички. 

Това ли е Вашето предложение? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря Ви. Много точно, правилно и юридически облечено. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Това е. Уважаеми колеги, подлагам на гласуване току-що изчетеното 
предложение за заместване на т.1.3. с посоченото съдържание. Моля, 
отново да прогласуваме поименно. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27. 11. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Владимир Иванов Заимов        + 

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа   + 

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева   + 

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед отсъства   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Кина Дякова Маринова   + 

12. Левент Али Апти   + 

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева   + 

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид   + 

19. Мустафа Назъм Мустафа   + 

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева   + 

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим   + 

25. Осман Севджан Ариф   + 

26. Петко Стоянов Стоянов отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев   + 

30. Стоян Димитров Ненчев   + 

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

С 14 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 15, 

направеното предложение за нов текст не се приема. 

 

Уважаеми колеги, връщам се на процедурното предложение 
направено от вносителя на докладната записка за начина на гласуване. 
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Помните го, той предложи всичко анблок, с изключение на т.1.3. която да 
се гласува в сега съществуващия й вариант отделно.  

Който е съгласен с това предложение, моля да гласува.  
 

С 15 гласа „ЗА”, „против” – 12, „въздържали се” – 1, направеното 

предложение се приема. 

 

Пристъпваме към гласуване на проектите за решения в частта на 
т.1.1., 1.2., 1.4, 1.5., 1.6. без 1.3. Поименно гласуване.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27. 11. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов   + 

7. Емине Муртаза Ахмед отсъства   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   
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30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

С 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 1, 

изброените точки се приемат и стават решение. 
 

Преминаваме към гласуване на съдържанието на т.1.3. така както е 
предложена от вносителя. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27. 11. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед отсъства   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   
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30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

С 28 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – няма, т.1.3. се 
приема. 

 

И сега трябва да прогласуваме цялата докладна записка защото тя 
има и други точки. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27. 11. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед отсъства   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   
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30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ  

№ 244 

 

С Решение № 77 по Протокол № 8 от 22.02.2012 г. на Общински 

съвет Разград е приет бюджетът на Община Разград. Съгласно 

разпоредбите на Закона за общинските бюджети и приетата  в негово 

изпълнение Наредба № 15 на Общински съвет Разград  за съставянето, 

изпълнението и отчитането на общинския бюджет и условията и реда 

за поемането на общински дълг при изменение в 

макроикономическите условия, при   възникване на неотложни или 

други непредвидими обстоятелства, настъпили  текущо през годината, 

приетият бюджет може да се актуализира. 

 В резултат на няколкократните увеличения на цените на 

горивата и ел. енергията, а от там и на хранителните продукти, 

лекарства и други консумативи, в края на 2011 г. и началото на 2012 г. 
значително се завишиха разходите за издръжка в заведенията за 

социални услуги. Допълнително средства са изразходвани и за 

осигуряване на стандартите, заложени в Наредба № 9 от 16.09.2011 г. 
за специфичните изисквания към безопасността и качеството на 

храните,    предлагани в детските заведения и  училищата, както и 

към храни, предлагани при организирани мероприятия на деца и 

ученици  и Наредба № 6 от 10.08.2011 г. за здравословно хранене на 

децата на възраст от 3 до 7 години в детски заведения на Министъра 

на здравеопазването. 

 Всичко това доведе до изчерпване на заложения кредит към 

деветмесечието и недостиг на средства за издръжка за последното 

тримесечие в следните звена във функция „Социално осигуряване 
подпомагане и грижи”: 

• Дом за стари хора с отделение за лежащо болни - гр. Разград                        

20 000 лв. 

• Център за настаняване от семеен тип – гр. Разград                               

14 000 лв. 

• Дом за деца и младежи с умствена изостаналост- с.Просторно                       

12 000 лв. 
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 Средствата за ФРЗ и издръжка в тези звена се осигуряват чрез 
единни разходни стандарти и са делегирани от държавата дейности. 

/Стандартите не са променяни от 2008 г./ 
Съгласно § 41 от ПЗР на  Закона за държавния бюджет на 

Република България  за 2012 г. след 30.06.2012 г. с решение на ОбС 

могат да се прехвърлят средства от един вид разходи в делегираните 
от държавата дейности  в друг вид при условие, че няма просрочени 

задължения в делегираната дейност, от която се пренасочват. 

 Анализът на разходите в дейностите във функция  „Социално 

осигуряване, подпомагане и грижи” показва, че има икономии в други 

дейности в сьщата функция. Това дава възможност да се прехвърлят 

еднократно до края на годината средства за обезпечаване на недостига 

в посочените по-горе дейности.  

В плана за капиталови разходи за 2012 г. е предвидена  

рехабилитация на два обекта от  общинската пътна мрежа, по 

предварителни изчисления, както следва: 

• Обект ”Рехабилитация общински път RAZ 2110 от км 6+200 

до км 7+632 от път RAZ 1113 Разград-Дянково-Депо за битови 

отпадъци-ЖП прелез-Ясеновец” – 10 000 лв. 

• Обект ”Рехабилитация общински път RAZ 1118/II 49 Разград-

Кубрат-гара Разград-Раковски” – 193 800 лв. 

Средствата за финансиране на двата обекта са от целева 

субсидия за капиталови разходи.                                                                                                

След проведена процедура за избор на изпълнител реалният 

ресурс за обект ”Рехабилитация общински път RAZ 1118/II 49 Разград-

Кубрат-гара Разград-Раковски ” възлиза на 157 200 лв., а 

необходимостта от рехабилитационни дейности за обект 

”Рехабилитация общински път RAZ 2110 от км 6+200 до км 7+632 от 

път RAZ 1113 Разград-Дянково-Депо за битови отпадъци-ЖП прелез-
Ясеновец” е по–голяма.  

Във връзка с това възниква необходимостта  да се извърши 

актуализация на стойността в двата обекта, без да се променя общата 

стойност,  както следва: 

• Обект” Рехабилитация общински път RAZ 2110 от км 6+200 

до км 7+632 от път RAZ 1113 Разград-Дянково-Депо за битови 

отпадъци-ЖП прелез-Ясеновец” - 46 600 лв.. 

• Обект ”Рехабилитация общински път RAZ 1118/II 49 Разград-

Кубрат-гара Разград-Раковски” – 157 200 лв. 

Депозирано е искане от ПФК ”Лудогорец 1945” – ЕАД гр. 

Разград за допълнителни средства за финансово подпомагане на 

Детско -юношеската академия по футбол в размер на 75 000 лв. 

Анализът на изпълнението на приходната част показва, че 
възможност за ново увеличение на отделните параграфи няма. 
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Предлагаме намаление на заложените средства в дейност 

„Превантивна дейност за намаляване на вредните последствия от 

бедствия и аварии” с 20 000 лв. и увеличение на дейност ”Спортни 

бази и спорт за всички”, §§43-01”Субсидии за нефинансови 

предприятия за текуща дейност”  с 20 000 лв. 

С Решение № 164 по Протокол № 13 от 03.07.2012 г. е приета 

финансовата план - сметка  на ОП ”Обреден дом”-гр. Разград за 2012 

г. Поради изискванията за отчитане на  закупените стоки по 

параграфи от разходната част и с цел коректно представяне на отчета, 

предлагаме да се извърши промяна в приходната и разходната част на 

план - сметката, без да се променя обема на дейността.  

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.12, ал. 3 и 4 и § 41 от ПЗР на  Закона за държавния 

бюджет на Република България за 2012 г.,  чл.18,ал.1 и чл.28 от Закона 

за общинските бюджети /ЗОБ/ и чл.33, ал.1 от Наредба № 15 на 

Общински съвет Разград за съставянето, изпълнението и отчитането 

на общинския бюджет и условията и реда за поемането на общински 

дълг, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 27 гласа 

„ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

 1. Изменя бюджета на Община Разград за 2012 г., както следва: 

     1.1. Изменя плана на делегираните от държавата дейности във 

функция „Социално осигуряване, подпомагане и грижи”, съгласно 

Приложение № 1. 

     1.2. Изменя Разчет за финансиране на капиталови  разходи на 

Община Разград за 2012г.,съставляващ Приложение № 7 към приетия 

с Решение №77 на ОбС  бюджет на Община Разград по обекти, както 

следва: 

1.2.1 ” Рехабилитация общински път RAZ 2110 от км 6+200 

до км 7+632 от път RAZ 1113 Разград-Дянково-Депо за битови 

отпадъци-ЖП прелез-Ясеновец” - 46 600 лв. 

1.2.2 Обект”Рехабилитация общински път RAZ 1118/II 49 

Разград-Кубрат-гара Разград-Раковски” – 157 200 лв. 

         1.3. Изменя плана на разходната част на местни дейности във 

функция „Отбрана и сигурност”, дейност „Превантивна дейност за 

намаляване на вредните последствия от бедствия и аварии” и във 

функция ”Почивно дело, култура, религиозни дейности”, дейност 

„Спортни бази и спорт за всички”, съгласно Приложение № 2. 

     1.4. Увеличава плана за приходната част на бюджета на 

Община Разград, с 9 000 лв. съгласно Приложение № 3, в т.ч.: 
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1.4.1. По  бюджета  на функция  ”Почивно дело, култура, 

религиозни дейности”,  дейност „Обредни домове” – с 9 000 лв. 

     1.5. Увеличава плана за разходната част на бюджета Община 

Разград с 9 000 лв. съгласно Приложение № 4, в т.ч.: 

1.5.1. По  бюджета  на функция  ”Почивно дело, култура, 

религиозни дейности”,  дейност „Обредни домове” – с 9 000 лв. 

    1.6. Изменя план-сметката на ОП”Обреден дом”-гр.Разград, 

съгласно Приложение № 5.  

 2. Възлага на Кмета на общината да отрази корекциите по 

бюджета по т.1, съобразно Единната бюджетна класификация за 2012 

г. 
 3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Приложение №1    

П Л А Н 

на разходите за делегираните от държавата дейности                                                                           

във функция"Социално осигуряване, подпомагане и грижи"                                                                               

за 2012 г. 

    в лева 

    Ут.годишен Корекция 

Актуализира
н 

Дейност / вид разход §§ план към към годишен 

    31.10.2012 г. 30.11.2012 г. план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО РАЗХОДИ ЗА ДЕЛЕГИРАНИТЕ ОТ 

ДЪРЖАВАТА ДЕЙНОСТИ ВЪВ 

ФУНКЦИЯ"СОЦИАЛНО ОСИГУРЯВАНЕ, 

ПОДПОМАГАНЕ И ГРИЖИ",  в т.ч.:   1719014 0 1719014 

1. Дейност 551 "Дневни центрове за лица с увреждания" 

/Дневен център за лица с увреждания-гр.Разград/, в т.ч.:   157320 -35000 122320 

1.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 95200 -35000 60200 

1.1.1.Храна 10.11. 30000 -18000 12000 

1.1.2.Вода, горива, енергия 10-16. 15000 -5000 10000 

1.1.3.Разходи за външни услуги 10-20. 20000 -5000 15000 

1.1.4.Текущ ремонт 10-30. 10000 -7000 3000 

2. Дейност 541 "Домове за възрастни хора с увреждания"             

/Дом за възрастни с деменция-гр.Разград/, в т.ч.:   426600 -7000 419600 

2.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 171500 -7000 164500 

2.1.1.Храна 10.11. 59000 -4000 55000 

2.1.2.Вода, горива, енергия 10-16. 65000 -3000 62000 

3. Дейност 540 "Домове за стари хора"                                             

/Дом за стари хора-гр.Разград/, в т.ч.:   429520 16000 445520 

3.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 172662 16000 188662 
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3.1.1.Храна 10.11. 54000 6000 60000 

3.1.2.Вода, горива, енергия 10-16. 97000 10000 107000 

4. Дейност 530 "Център за настаняване от семеен тип"                

/Център за настаняване от семеен тип-гр.Разград, в т.ч.:   149890 14000 163890 

4.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 52490 14000 66490 

4.1.1.Храна 10.11. 17000 6000 23000 

4.1.2.Вода, горива, енергия 10-16. 15000 8000 23000 

5. Дейност 546 "Домове за деца"                                                        

/Дом за деца и младежи с умствена изостаналост-

с.Просторно/, в т.ч.:   278080 12000 290080 

5.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 103580 12000 115580 

5.1.1.Храна 10.11. 28600 5000 33600 

5.1.2.Вода, горива, енергия 10-16. 41890 7000 48890 

    

 

Приложение № 2 

П Л А Н 

на разходите за местните дейности    във функция „Отбрана и сигурност”,                                                      

дейност „Превантивна дейност за намаляване на вредните последствия от бедствия и аварии”                                     

и във функция ”Почивно дело, култура, религиозни дейности”,                                                                  

дейност „Спортни бази и спорт за всички”                                                                

за 2012 г. 

    в лева 

    Ут.годишен Корекция Актуализиран 

ВИД РАЗХОД §§ план към към годишен 

    31.10.2012 г. 30.11.2012г. план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ОБЩИНА РАЗГРАД,  в т.ч.:   34 281 892 0 34 281 892 

І. Общо разходи за местни дейности, в 

т.ч.:   17 401 158 0 17 401 158 

в т.ч. по разпоредители с бюджетни кредити:                                                                                                                         

1.Община Разград, в т.ч.:   10 271 837 0 10 271 837 

1.1. Дейност „Превантивна дейност за 

намаляване на вредните последствия от 

бедствия и аварии”     30 000 -20 000 10 000 

1.1.1. Издръжка, в т.ч. 10-00. 30 000 -20 000 10 000 

1.1.1.1. Разходи за външни услуги 10-20. 30 000 -20 000 10 000 

1.2. Дейност „Спортни бази и спорт за 

всички"   334 206 20 000 354 206 

1.2.1. Субсидии за нефинансови предприятия", в 
т.ч. 43-00. 259 106 20 000 279 106 

1.2.1.1. За текуща дейност 43-01. 259 106 20 000 279 106 
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  Приложение №3  

     

П Л А Н 

за приходната част  

на бюджета на Община Разград за 2012 г. 
    /в лева/ 

    Ут.годишен Корекция Актуализиран 

ВИД ПРИХОД §§ план към към годишен 

    31.10.2012 г. 30.11.2012 г. план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО ПРИХОДИ ПО БЮДЖЕТА 

НА ОБЩИНА РАЗГРАД, в т.ч.   34 281 892 9 000 34 290 892 

І. Приходи за местни дейности 

/вкл.дофинансиране на ДД/, в т.ч.:   18 237 721 9 000 18 246 721 

1. Неданъчни приходи, в т.ч.:   10 683 831 9 000 10 692 831 

1.1.Приходи и доходи от 
собственост, в т.ч.: 24-00. 4 707 421 9 000 4 716 421 
1.1.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и 
продукция 24-04. 3 675 041 9 000 3 684 041 

в т.ч по разпоредители с бюджетни кредити:                                                                                                                             

1.ОП"Обреден дом", в т.ч.:   52 000 9 000 61 000 

1.1.Приходи и доходи от собственост, в т.ч.: 24-00. 52 000 9 000 61 000 

1.1.1. Приходи от продажба на стоки, услуги и 
продукция 24-04. 52 000 9 000 61 000 

    Приложение № 4 

П Л А Н 

за  разходната част  

на бюджета на Община Разград за 2012 г. 
    /в лева/ 

    Ут.годишен Корекция Актуализиран 

ВИД РАЗХОД §§ план към към годишен 

    31.10.2012 г. 
30.11.2012 

г. план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ОБЩИНА РАЗГРАД,  в т.ч.:   34 281 892 9 000 34 290 892 

І. Общо разходи за местни дейности, в т.ч.:   17 401 158 9 000 17 410 158 

в т.ч. по разпоредители с бюджетни кредити:                                                                                       

1.ОП"Обреден дом", в т.ч.:   87 674 9 000 96 674 

1.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 32 354 9 000 41 354 

1.1.1. Материали 10-15. 8 800 9 000 17 800 
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Приложение № 5 

      

      

ФИНАНСОВА ПЛАН - СМЕТКА 

      

на ОП "Обреден дом" - гр.Разград 

към 30.11.2012 г. 
      
   в лева 

  

ВИД ПРИХОД / РАЗХОД §§ 

План Корекция Уточнен план 

№ към към към 

      31.10.2012 г. 30.11.2012 г. 30.11.2012 г. 
1 2 3 4 5 6 

       А. ПРИХОДИ, в т.ч.:   87 674 9 000 96 674 

1 Приходи от субсидии и трансфери, в т.ч.: 61-00. 54 674 0 54 674 

1.1. Приходи от субсидия 61-09 54 674 0 54 674 

2 Приходи от търговска дейност 24-00. 52 000 0 52 000 

3 Разходи за търговска дейност /стоки/ 24-00. -9 000 9 000 0 

4 Данъци, в т.ч.: 37-00. -10 000 0 -10 000 

4.1. ДДС 20% 37-01. -10 000 0 -10 000 

       Б.РАЗХОДИ, в т.ч.:   87 674 9 000 96 674 

1 Трудови разходи, в т.ч.:   40 320 0 40 320 

1.1. Фонд "Работна заплата" 01-00. 30 240 0 30 240 

1.2. Други възнаграждения и плащания 02-00. 3 200 0 3 200 

1.3. Осигуровки 05-00. 6 880 0 6 880 

2 Издръжка, в т.ч.: 10-00. 32 354 9 000 41 354 

2.1. Постелен инвентар и облекло  10-13. 800 0 800 

2.2. Материали 10-15. 8 800 9 000 17 800 

2.3. Вода, горива, енергия 10-16. 10 720 0 10 720 

2.4. Разходи за външни услуги 10-20. 8 104 0 8 104 

2.5. Текущ ремонт 10-30. 1 000 0 1 000 

2.6. Платени данъци, мита, такси 10-40. 250 0 250 

2.7. Командировки в страната 10-51. 700 0 700 

2.8. Разходи за застраховки 10-62. 1 000 0 1 000 

2.9. 

Др.разходи, некласифицирани в др.параграфи и 

подпараграфи 10-98. 980 0 980 

3 Капиталови разходи, в т.ч.:   15 000 0 15 000 

3.1. Придобиване на транспортни средства  52-04. 15 000 0 15 000 

  Численост на персонала:   14 0 14 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Заповядайте господин Димитров. Отрицателен вот ли искате да 
обяснявате? 
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 Г-н Иво Димитров - КП „СК-СДС,ДСБ” 

 Да.  
 Уважаема госпожо Председател, 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Скъпи съграждани, 

 Дължа ви обяснение на отрицателен вот още повече, че тук по време 
на гласуването зад мен един от представителите на ГЕРБ каза: Ти като 
гласуваш така значи не искаш да има футбол в Разград. Искам да 
декларирам: Аз горещо желая и детската ми мечта е била в Разград да има 
силен футболен отбор и страшно добра футболна школа. Но не подкрепих 
тази докладна записка, която беше подкрепена от социалните партии, от 
гражданите за …. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Господин Димитров, ще Ви помоля по същество да си обясните 
отрицателния вот. 
 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК-СДС,ДСБ” 

 По същество. Досега от този бюджет са дадени 170 000 лв. за футбол, 
а на стр.5 всеки един пред вас има разбивката колко са дадени за Дейност 
540 сега с поправката „Домове за стари хора” и „Домове за деца” – 17 000 

лв. Десет пъти по – малко е това, което се дава в момента с това решение за 
децата и за възрастните хора на Разград отколкото сто и седемдесетте 
хиляди, които са дадени за здрави, прави деца, които в бъдеще, дай боже 
да станат спортната слава на град Разград. Но всички ще остареем и всички 

от вас трябва да мислят за хората, които имат деца в Разград. Благодаря ви. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. 
С Т А Т И Я  3 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, преминаваме към следващата докладна записка по 
първа точка от дневния ред. Тя е с вх.№560. 

 

 Господин Димитров, ще Ви помоля за тишина в залата. 
 Господин Димитров, отправям ви официално предупреждение да не 
използвате такъв език в залата. Всеки общински съветник има право да 
бъде уважаван. Много Ви моля да се въздържате от подобни 
квалификации.  

 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК-СДС,ДСБ” 
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 Обещавам да уважавам вече и глупостта госпожо Председател. 
Вземам си бележка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Отново Ви правя бележка за тона, който държите в залата. 
  

Докладна записка от  Денчо Стоянов  Бояджиев – Кмет на Община 
Разград  

Относно: Изменение и допълнение на Наредба № 14 за 

определянето и администрирането на местните  такси  и  цени на 

услуги на територията на Община  Разград. 

 

 Давам думата на вносителя на докладната записка. Заповядайте 
господин Цонев. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград, представляващ 

вносителя 
 Благодаря. 

Уважаема госпожо Председател, 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Наредба №14, която е приета с решение на Общинския съвет знаете, 
че в периода на своето действие претърпява множество изменения и 
допълнения и те се дължат на фактите, свързани с промени в нормативната 
уредба, с промени на обстоятелствата по отношение на предлаганите 
услуги, с промени на цените, необходимостта от подобряване на 
обслужването на нашите съграждани. Този тип обстоятелства са наложили 
да предложим на вашето внимание този проект за изменение и допълнение 
на Наредба №14, които промени са свързани в няколко основни 
направления, касаещи промени в чл.18а, в чл.18в и в чл.45, както и в 
преходните и заключителни разпоредби. Първото направление е свързано с 
възможностите да дадем допълнителен шанс на бизнеса по отношение за 
изцяло или частично изплащане на таксите, които са свързани с облагането 
с такса смет на имотите на тези юридически лица когато имотите са със 
смесено ползване. Това е в същност смисъла на промените в чл.18а. Тоест, 
опитваме се да разделим имотите със смесено ползване, една част които са 
с търговско предназначение, а друга част са с жилищно предназначение. 
Но те са регистрирали като общи имоти и в същност се облагат по, по – 

високия промил. Затова предлагаме промени. Мислим, че това е 
справедливо, тези промени за да можем да ги разделим и различно 
облагаме имотите, които са с различно предназначение. По отношение на 
чл.18в тук става въпрос за промени, които са свързани с промени в Закона 
за местните данъци и такси и промени в чл.15 от същата наредба за която в 
момента става въпрос, с която са въведени понятията „ползвател” и за да 
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изчистим и тези разминавания с действащите текстове н наредбата 
предлагаме и тези промени в чл. 18 като на заседанията на комисиите  сме 
се съобразили с едно наше предложение което сме оттеглили и приели 
предложението в тези комисии по отношение на облагането на общинските 
държавни училища  за сградите използвани за учебен процес като сме 
вкарали в първоначалния проект за решение нова точка пета, която в 
момента е отразена. А в чл.45 е свързано с новите услуги, касаещи 
легализация на удостоверения по местни данъци и такси, предназначени за 
ползване в чужбина, както и допълване на услугите по гражданско 
състояние и на услугите, които се предоставят от учрежденския архив.  
Това са промените в чл.45, а в преходните и заключителни разпоредби сме 
внесли промени, които касаят уеднаквяването на сроковете по отношение 
на заплащане на дължимите такси и данъци от юридическите лица. И на 
практика това са основните промени. Благодаря за вниманието.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. Докладната записка бе разгледана в 
Постоянните комисии - по законност, превенция на корупцията, сигурност, 
контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации и по бюджет, финанси и икономическа 
политика. Ще помоля господин Димитров за информация относно 
постоянната комисия по законност. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност след като разгледа докладната записка и 
предложи на вносителя да бъдат извършени корекции, които виждаме, че 
са възприети в текста на чл. 18в, с 9 гласа „ЗА”, без „против” и 
„въздържали се”   подкрепя проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Ще помоля г-н Петър Василев да ни уведоми за работата 
на постоянната комисия по бюджет. 

 

Г-н Петър Василев – член на ПК 

Постоянната комисия по бюджет, финанси и икономическа политика 
подкрепи докладната записка с 5 гласа „ЗА”, „против” – няма и „въздържал 
се” – 1. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Колеги, имате възможност да задавате въпроси на 
вносителя. Уведомявам ви, че всички направени предложения за корекции 
бяха съобразени от вносителя и този вариант с който разполагате отразява 
дебатите в комисиите. Има ли въпроси?  
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Становища, изказвания, предложения за изменения, за корекции. Да, 
заповядайте господин Василев. 

 

Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 

Струва ми се, че на заседанията на постоянните комисии 
пропуснахме една категория как да го нарека юридически лица, които 
могат да бъдат включени в изменението на чл.18в. Това са именно 
лечебните заведения като се има предвид, че на територията на Община 
Разград броя на преминаващите граждани, които имат нужда от 
медицинска помощ независимо каква била дали доболнична или болнична 
е относително постоянен, а заплащането на този вид дейности няма 
промяна, тоест няма ръст в увеличение и ще си позволя да направя едно 
допълнение към чл.18в – да се създаде нова т.7 със следното съдържание, 
ще го зачета: 

Освобождават се от заплащане на такса за битови отпадъци: 
Т.7. Изцяло или частично по решение на Общинския съвет, 

лечебните заведения с държавно и общинско участие при мотивирано 

искане от управляващите ги органи.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

В писмен вид ще ми го предоставите ли? Колеги, имате думата за 
становища, включително и по направеното току-що предложение. 
Коментари. Не виждам желаещи. Прекратявам дебатите по тази докладна 
записка и изчакваме предложението за да го подложим на гласуване. 
Докато изчакваме да получим точния текст само да ви уведомя, че 
съдържанието на чл. 18в има две групи: първата група са освободените по 
закон, те са от т.1 до т.4. Другата група по т.5 и 6 са по решение на 
Общинския съвет, което правомощие е заложено в чл.8, ал.6 на Закона за 
местните данъци и такси, а по същество, по принцип няма ограничение за 
субектите като реда е разписан в приетата от нас Наредба №14. Сега се 
прави предложение за допълване на списъка със субектите от категорията 
на тези, които Общинския съвет може да определя и съдържанието е 
следното:  

„Нова т.7. Изцяло или частично по решение на Общинския 

съвет, лечебните заведения с държавно и общинско участие при 

мотивирано искане от управляващите ги органи.”  

Ще конкретизирате ли за лечебните заведения със седалище в 
Разград или нямате това предвид?  

„със седалище на територията на Община Разград”. 

Да го допълня с Ваше съгласие. 
Значи колеги, с това допълнение. 
„Нова т.7. Изцяло или частично по решение на Общинския 

съвет, лечебните заведения с държавно и общинско участие със 
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седалище на територията на Община Разград при мотивирано искане 
от управляващите ги органи.”  

Заповядайте господин Цонев като вносител Ви давам думата. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград, представляващ 

вносителя 
Като вносител имам известни съображения и те са свързани с това, 

че тук става въпрос за търговски дружества, които формират резултат 
първо. И второ, трябва да е ясно, че такова решение на Общинския съвет 
през текущата година за освобождаване няма как да бъде прието защото 
има си ред и начин, който е посочен в Закона за местните данъци и такси 
за заплащане на съответните такси. Говорим за такси, в какъв период се 
плащат и как се плащат. Допустимо е таксите да бъдат платени наведнъж в 
началото на годината. Нали така господин Димитров? Допустимо е 
плащанията да бъдат по тримесечия. Тоест, ако той си е платил в началото 
на годината излиза така, че след решението на Общинския съвет на това 
юридическо лице или на този субект излиза така, че ние трябва да му 
връщаме тази сума. Затова не е удачно това да се случва през текущата 
година и ако ще се изписва такъв текст трябва да се запише, че това се 
подава и се разглежда в някакъв срок на предходната година за да знаем на 
практика как да го облагаме. Защото всяка промяна през текущата година 
променя първоначалната облагаема част, т.е. облагаемия акт, акта за 
облагане следва да бъде променен. Затова в този случай ако ще се приеме 
такъв текст може би в преходните и заключителни разпоредби също трябва 
да се добави някакъв текст, че тези лица са длъжни в срок до еди коя си 
дата Общинския съвет да се произнесе не по – късно от края на 
предходната година. Благодаря ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Имате ли готовност за такава формулировка и да я подложим на 
гласуване господин Цонев? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград, представляващ 

вносителя 
Не, аз нямам формулировка аз предлагам най – напред Общинският 

съвет да реши дали ще приеме това предложение и след това евентуално да 
обсъждаме варианта за запис в преходните и заключителни разпоредби на 
наредбата. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Добре. Благодаря. Да, имате процедурно? Заповядайте. 
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС” 
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Доколкото разбрах колегата Петър Василев с това предложение 
първо иска да каже за догодина най – вероятно. Първото, което разбирам 

аз от това предложение. Второто, което разбирам от това предложение е, с 
това решение на Общинския съвет ние не казваме, че примерно ще бъдат 
освободени лечебните заведения, а ще има мотивирано писмо от 
управителя на лечебното заведение и отново това нещо ще се обсъжда в 
Общинския съвет доколкото разбирам. Ние с това нещо не си затваряме 
вратата и да сме категорични. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги,  

В момента разискваме и вземаме решение за промяна на нормативен 
акт, а не решение по конкретен казус . Предложението е да се създаде нов 
текст в съществуващия чл. 18в. Говорим за промяна на нормативен акт, а 
не конкретно решение, по конкретен случай и предложението му е да се 
допълни този норматив така както ви го изчетох, с нова точка 7. Да, 
заповядайте. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС” 

Ако приемем такова решение както предлага господин Василев то 
това няма да означава, че след като приемем това решение то няма да има 
обратна сила в смисъл за предните години. Оттук – нататък става въпрос.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Говорим за нормативен акт. Ако искате да отменим решението за 
прекратяване на дебатите и да разискваме направеното предложение. 
Правите ли такова предложение? Значи, ако не е направено такова 
предложение преминаваме към гласуване. Първо ще подложа на гласуване 
предложението на общински съветник Петър Василев за създаване на нов 
текст 1.4. към чл. 18в от Наредба №14, който е с №7 и с изчетеното 
съдържание. Основанието за приемане на това решение за изменение на 
Наредба №14 е и се основава на чл.21, ал.1, т.7 от ЗМСМА, което изисква 
гласуването да бъде поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27. 11. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   
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3. Гюлсевер Елиманова Мустафа   + 

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева   + 

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед отсъства   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва    

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Кина Дякова Маринова   + 

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева   + 

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид   + 

19. Мустафа Назъм Мустафа   + 

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева   + 

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим   + 

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев   + 

30. Стоян Димитров Ненчев   + 

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

С 14 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 12, направеното 

предложение не се приема. 

 

/ Някой от общинските съветници задава въпрос защо не се приема/. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Защото трябва да бъде 17 тъй като казах ви вече основанието не 
само, че е нормативен акт, а е нормативен акт, с който се гласуват данъци 
и такси. По т.7 се изисква поименно гласуване и повече от половината от 
общия брой на съветниците.  

Подлагам на гласуване цялата докладна записка, със съдържанието 
което е предложено от вносителя.  

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
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Мандат 2011 – 2015 година 

27. 11. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед отсъства   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва    

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ  

№ 245 

 

Съгласно Закона за местните данъци и такси (ЗМДТ) 

Общинските съвети определят с наредба размера на местните такси и 
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цени на услугите при условията и по реда, определени в този закон. В 

съответствие с изискванията на ЗМДТ, Общински съвет Разград е 
приел Наредба  № 14, с която определя размера на местните такси и 

цени на услуги за физически и юридически лица, които постъпват в 

бюджета на Община Разград, както и реда и срока за тяхното 

събиране. 
 Съгласно разпоредбата на чл. 8, ал. 5 от ЗМДТ Общинският 

съвет определя с наредбата си по чл. 9 реда, по който лицата , 

неползващи услугата през съответната година се освобождават от 

заплащане на съответната такса.. Чл. 18а от действащата Наредба № 

14 на Общински съвет Разград не регламентира статута на 

нежилищните обекти в имотите на физическите лица и обособените 
обекти в имотите на юридическите лица, а практиката доказва 

наличието на значителен брой от този род обекти, които не се ползват, 

в резултат на което възниква необходимостта от правната 

регламентация на тези случаи. 

Съгласно разпоредбата на чл. 8, ал. 6 от ЗМДТ Общинският 

съвет може да освобождава отделни категории лица изцяло или 

частично от заплащане на отделни видове такси по ред, определен с 
наредбата по чл. 9. Чл. 18в от действащата Наредба № 14 на 

Общински съвет Разград не съответства на разпоредбата на чл. 15 от 

наредбата, поради което възниква необходимостта от промяна на 

посочения текст. 

При определяне сроковете за заплащане на такса за битови 

отпадъци, които съгласно ежегодната практика се уеднаквяват с тези 

относно заплащането на дължимите данъци, с цел облекчаването на 

физическите и юридическите лица при заплащането на местните 
налози, съответната разпоредба в наредбата следва да се приведе в 

съответствие със сроковете, регламентирани в ЗМДТ относно 

заплащането на дължимите данъци. 

С оглед задоволяване потребностите на гражданите, възниква 

необходимостта от предоставяне на нови услуги,  свързани с 
легализация на удостоверения по местни данъци и такси, 

предназначени за ползване в чужбина, както и допълване на услугите 
по гражданско състояние и на услугите, които се предоставят от 

учрежденски архив. 

Всичко това налага Общински съвет Разград да извърши 

изменение и допълнение на Наредба 14 за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията 

на Община Разград и да приведе същата в съответствие с 
нормативната база. 

 

Основни цели, които се поставят: 
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• наредбата да се приведе в съответствие с нормативната уредба; 

• подобряване качеството на предоставените услуги; 

• разширяване обхвата на предлаганите услуги. 

 Финансови и други средства  за прилагане изискванията на 

наредбата не са необходими. 

 Очаквани резултати – увеличаване приходната част за 

общинския бюджет за осигуряване на поетите отговорности. 

 Съответствие с правото но Европейския съюз – предложеното 

изменение и допълнение на Наредба № 14 е в съответствие с 
разпоредбите на Европейската харта за местно самоуправление. 

В съответствие с изискванията на чл. 26, ал. 2 от Закона за 

нормативните актове, изготвеният проект за изменение и допълнение 
на Наредба № 14 за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Разград е 
публикуван на интернет страницата  на Община Разград на 12.11.2012 

г. 
Предвид гореизложеното и на основание чл. 79 от 

Административно процесуалния кодекс (АПК), чл. 37, ал. 3 от Закона 

за нормативните актове (ЗНА), Указ № 883 за прилагане на ЗНА, във 

вр. с чл. 8, ал. 5 и ал. 6 и чл.115 от ЗМДТ, чл. 3, изречение второ от 

Правилника за легализациите, заверките и преводите на документи и 

други книжа и чл. 11 от Наредба 14 за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услугите на 

територията на Община Разград, Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали 

се” – няма, 

Р Е Ш И: 

 

1. Приема изменение и допълнение на Наредба № 14 за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на 

услугите на територията на Община Разград, както следва: 

1.1.  Чл. 18а, ал. 1 се изменя и придобива следната редакция 

„Чл. 18а (1) От таксата по чл. 16, т. 1, т. 2 и т. 3 се освобождават: 

1.  Физически лица, които в срок до 30 ноември на предходната 

година декларират, че няма да ползват собствения си жилищен или 

нежилищен имот през следващата година, 

2. Физически лица, които в срок до 30 ноември на предходната 

година декларират, че няма да ползват обособен нежилищен обект в 

собствения си жилищен имот през следващата година. 

3.  Юридически  лица, които в срок до 30 ноември на 

предходната година декларират, че няма да ползват собствения си 

имот, или обособени обекти от него през следващата година. 
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4. От същата такса се освобождават физически и юридически 

лица, които в двумесечен срок от придобиване на имота декларират, 

че същият няма да се използва през текущата година.” 

1.2. Чл. 18а, ал. 2 се изменя и придобива следната редакция: 

„Чл. 18а (2) Лицата по ал. 1 подават декларация по образец във 

фронт офиса на Общината, която се приема и завежда в отделен 

регистър. Когато декларираният имот е съсобствен, декларацията 

следва да бъде подадена от всички съсобственици на имота.” 

1.3. Чл. 18а, ал. 3 се изменя и придобива следната редакция: 

„Чл. 18а (3) Не се освобождават от таксата по ал. 1, т. 1 

собственици на жилищни имоти, които са ги декларирали, като 

основно жилище.” 

1.4. Чл. 18в се изменя и придобива следна  редакция: 

„Чл. 18в Освобождават се от заплащане на такса за битови 

отпадъци: 

1. Общината – за имоти публична и частна общинска 

собственост, с изключение на имоти или части от тях, които са 

предоставени за ползване, на концесия или за управление; 
2. Читалищата – за имоти или обособени обекти в тях, 

използвани за читалищна дейност; 

3. Български червен кръст; 

4. Законно регистрираните вероизповедания в страната- за 

молитвените домове; 
5. Общинските и държавните училища- за сградите, използвани 

за учебен процес и научна дейност. 

6. Правоприемниците на неизползвани имоти на закрити учебни 

заведения.” 

1.5. В чл. 45, ал. 1 се правят следните допълнения: 

След думите „гражданското състояние” се поставя запетая и се 
добавя „ местни данъци и такси и за удостоверяване на факти и 

обстоятелства въз основа на документи, съхранявани в учрежденски 

архив”. 

1.6. Чл. 45, ал. 1, т.19 се изменя и придобива следното 

съдържание: 
„Чл. 45 (1) т. 19. За издаване на копия, пълни преписи или 

извлечения от актове за гражданско състояние, една страница от 

Семеен регистър, един ЛРК (личен регистрационен картон) или 

разпечатка на един е-ЛРК (електронен ЛРК): 

19.1. при издаване въз основа на регистрите, които се съхраняват 

в Община Разград – 5,00 лв.; 

19.2. при издаване въз основа на Националния електронен 

регистър на актове за гражданско състояние или въз основа на 
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Националния регистър на населението, които не се съхраняват в 

Община Разград – 10,00 лв.;” 

1.7. Чл. 45, ал. 1, т.21 се изменя и придобива следното 

съдържание: 
„Чл. 45 (1) т. 21. За легализация на един документ за чужбина по 

гражданско състояние, местни данъци и такси и за удостоверяване на 

факти и обстоятелства въз основа на документи, съхранявани в 

учрежденски архив- 10.00 лв.” 

1.8. В Преходни и заключителни разпоредби се създават нови 

параграфи 5е и 5ж със следното съдържание: 
„§ 5е За 2012 и 2013 г. таксата за битови отпадъци се заплаща на 

две равни вноски в следните срокове: от 01 март до 30 юни и до 30  

октомври на годината, за която е дължим. На предплатилите от 01 

март до 30 април за цялата година се прави отстъпка от  5 на сто. 

§ 5ж Срокът по чл. 18а, ал. 1, т. 2 и т. 3 за 2013 г. да се счита  до 

20.01.2013 г. за физически и юридически лица, които декларират, че 
няма да ползват собствения си имот или части от него.” 

2.Настоящото решение да бъде изпратено на Областния 

управител на Област Разград и кмета на Община Разград в 7-дневен 

срок от приемането му. 

3. Настоящето решение да бъде публикувано в един местен 

вестник. 

Решението подлежи на оспорване  в срока по АПК пред 
Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  4 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Следващата докладна записка е с вх.№561. 

 Докладна записка от инж. Любомир Трифонов  Цонев  - Зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Издаване на разрешително за ползване  на 

повърхностен воден обект Язовир “Островче” в с. Островче, общ. 

Разград, с цел на ползването: „Риборазвъждане, аквакултури и 

свързаните с тях дейности”. 

Давам думата на вносителя. Заповядайте господин Цонев. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам. - кмет на Община Разград 
 Благодаря. 

Уважаема  госпожо председател, 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Язовир “Островче” се намира в землището на с. Островче, и е с 
начин на трайно ползване „Язовир”. Имотът е публична общинска 
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собственост и чрез Договор  от 20.05.2010 г. е предоставен на концесия от 
ОБЩИНА РАЗГРАД на „РАЗГРАД-ПОЛИГРАФ” ООД гр. Разград за срок 
от 19 години.  

Съгласно изискванията на Закона за водите, ползването на водния 
обект подлежи на разрешителен режим. 

С промените на Закона за водите разрешителното се издава от кмета 
на общината след решение на общинския съвет. 
 В тази връзка е постъпило заявление от 03.06.2011 г. от фирмата 
концесионер, за откриване на процедура за издаване на разрешително за 
ползване на този обект за да може тя успешно да осъществява дейностите, 
които са предмет на концесионния договор сключен с Общината. 

Извършени са всички процедурни действия като е изготвена 
Преценка за ползването на този обект, съгласно Закона за водите. 
Изготвено е Съобщение. Изтекли са необходимите срокове обявени 

публично от Община Разград за тяхното обсъждане. Подготвен е проект за 
издаване на такова разрешително, в съответствие с изискванията на Закона 
за водите и при параметри, които са залегнали в извършената Преценка и 
публикуваното Съобщение за публично обсъждане.  

В тази връзка на вашето внимание е и проект за решение, относно: 
Съгласие кметът на Община Разград да издаде Разрешително за ползване 
на повърхностен воден обект Язовир “Островче” в с. Островче, на 
концесионера, с цел риборазвъждане, аквакултури и свързаните с тях 
дейности. Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. В постоянните комисии по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол и 

по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство беше разгледана 
докладната записка. Госпожо Салим ще Ви помоля за постоянната комисия 
по собственост.  
 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК  

С 8 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията по 
собственост подкрепи тази докладна записка с проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ахмедов и за Вашата комисия. 
 

Г-н Ирфан  Ахмедов – Председател на ПК 

Благодаря. 
Уважаема госпожо председател, 
Уважаеми колеги, 
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На свое заседание постоянната комисия по околна среда, селско, 
горско, водно и ловно стопанство разгледа докладна записка с вх. № 561 и 
с 8 гласа „ЗА” без „против” и без „въздържали се” подкрепя проекта за 
решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя? Заповядайте господин 
Ролев. 

 

 Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС,ДСБ” 

 Уважаема госпожо Председател, 
 Преди да започне обсъждането по тази докладна искам в 
съответствие със Закона за предотвратяване и разкриване конфликт на 
интереси и по – точно във връзка с чл. 19, ал.4 от този Закон да заявя, че 
няма да участвам в обсъждането и гласуването по тази докладна записка. 
Моля да се отбележи в протокола.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Ролев. В протокола отбелязваме, че общински 
съветник Теодор Ролев не участва в дебатите и при гласуването на тази 
докладна записка. Становища. Имате въпроси към концесионера ли? Имате 
ли въпроси към вносителя първо? Ако няма, становища, предложения. Да. 
Заповядайте господин Анастасов. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Мисля, че господин Цонев трябваше да докладва с какви разписки са 
внесени сумите по концесионния договор. Така ли е господин Цонев?  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 
Да, готов съм да отговоря на този въпрос.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, в една от постоянните комисии беше поставено 
искане към вносителя, което той сега ще изпълни пред вас. Заповядайте 
господин Цонев.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 
 Благодаря. Е, чак с номерата на разписките и вносните бележки не 
мога да отговора. Имам справка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Смисълът е дали е изряден.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 
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 Имам справка за периода от датата на сключване на концесионния 
договор какви са вноските. Веднага ви ги съобщавам – за 2010 година са 
6 225, 75 лв., защото договора е сключен горе – долу по средата на 
годината; за 2011 година са 12 120 лв. и за 2012 година са 12 459, 36 лв. 
Това са вноските, които са внесени от концесионера. Не ми зададе и 
втората част на въпроса, но ще Ви отговоря и по нея този който беше 
коментиран по време на заседание на постоянните комисии. Има 
представен отчет от концесионера. Отчета е от 06.02.2012 г. и касае до този 
период, в който подробно са изписани, те са публични и мога после да Ви 
дам какви са дейностите, които са извършени в изпълнение на договора за 
концесия. За 2012 година очакваме в края на годината, най – късно в 
началото на следващата да получим от концесионера отчета и за тази 
година. Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Господин Анастасов, уточняващи въпроси нямате. Този въпрос беше 
зададен, с оглед изрядността на концесионера на когото се предоставя 
разрешителното. Имате ли други въпроси? Ако нямате, становища, 
предложения за изменение и допълнение. Няма. Преминаваме към 

поименно гласуване на докладната записка.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.11.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед отсъства   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова Не участва   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   
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18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф Не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев Не участва   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 246 

 

В Община Разград е постъпило Заявление вх. № 26-00-634.1 / 

03.06.2011 г. от „РАЗГРАД ПОЛИГРАФ” ООД гр. Разград, в 

качеството на концесионер на Язовир “Островче” в с. Островче, за 

откриване на процедура за издаване на разрешително за ползване на 

повърхностен воден обект Язовир “Островче” в с. Островче, общ. 

Разград, с цел риборазвъждане, аквакултури и свързаните с тях 

дейности, придружено с изискващите се данни и документи по чл.60, 

ал.1, ал. 2 и ал.4, т.5 от Закона за водите. 
Извършен е преглед на заявлението и придружаващата го 

информация, при която е установено, че тя отговаря на изискванията 

на чл.60 от Закона за водите. 
Изготвена е Преценка, съгласно чл.62, ал.1 от Закона за водите с 

изх. № 26-00-634.2/31.10.2012 г. и Съобщение, съгласно чл.62а от 

Закона за водите с изх. №26-00-634.3/31.10.2012 г., обявено в общината 

на 31.10.2012 год., по което не са постъпили възражения и 

предложения за условия в разрешителното. 

В съответствие с изискванията на чл.52, ал.1, т.3, б.„б” от Закона 

за водите разрешително за ползване на водни обекти - публична 

общинска собственост се издава от кмета на общината след решение 
на общинския съвет. 

Предвид изложеното и на основание чл.22, ал.1, т. 8 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, във връзка с 
чл.52, ал.1, т.3, б.„б” и чл. 67, ал. 1  от Закона за водите,  Заявление с 
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вх. № 26-00-634.1/03.06.2011 год. от „РАЗГРАД ПОЛИГРАФ” ООД  гр. 

Разград Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с  21 гласа 

„ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

Дава съгласие кметът на Община Разград да издаде Разрешително 

за ползване на повърхностен воден обект Язовир “Островче” в с. 
Островче, общ. Разград, на концесионера „РАЗГРАД ПОЛИГРАФ” 

ООД гр. Разград, с цел риборазвъждане, аквакултури и свързаните с 
тях дейности, в съответствие с изискванията на глава четвърта от 

Закона за водите. 
          Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 
Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от 
приемането му. 
 Настоящото решение подлежи на оспорване по реда на АПК пред 
Административния съд – Разград. 

 

С Т А Т И Я  5 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Входящия номер на следващия материал, който ще разглеждаме е 
562. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - Стефанова   
–зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Допълнение на програмата  за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2012г., приета с 
Решение №55 по протокол №5/24.01.2012г. на Общински съвет 

Разград. 

 Давам думата на вносителя. 
 

Г-жа  Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 
Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо председател, 
Уважаеми госпожи  и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик  на имот, в гр. Разград на ул.”Стефан 
Зорзанов” №16. 

Имотът не e включен в програмата  за управление и разпореждане с 
имоти – общинска собственост за 2012г. 

Към този имот има проявен интерес за закупуване и възниква 
необходимостта от включване на този имот в програмата. То е с площ 

472,00 кв.м. 

Предвид гореизложеното предлагам проект за вашето решение:  
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Допълва програмата  за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост за 2012г., приета с Решение №55 по протокол 
№5/24.01.2012г.  на Общински съвет Разград, както следва: 

1.1.В раздел II точка 1.2.1 се изменя, както следва: „ По реда на 
Закона за общинска собственост: 51 броя имота – 400 000 лв.“ 

1.2. В раздел III  точка 1.2.1 се добавя допълнителна точка: 
„51. поземлен имот с идентификатор №61710.502.6154 по 

кадастралната карта на гр.Разград, ул.”Стефан Зорзанов” №16 , с площ 

472,00кв.м. 

Благодаря ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. В постоянна комисия по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 
беше разгледана докладната записка и ще помоля госпожа Салим да ни 
уведоми как стана това. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 8 гласа „ЗА”, без „против” и въздържали се”, комисията по 
общинска собственост подкрепи тази докладна записка с проекта за 
решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя на докладната? Няма. 
Становища, предложения за изменение и допълнение. Няма. Прекратявам 

дебатите и преминаваме към гласуване.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.11.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед отсъства   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   
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11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова Не участва   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева Не участва   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф Не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 247 

 

С Решение №55 по протокол №5/24.01.2012г. на Общински съвет 

Разград е приета Програма за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост за 2012г.. Съгласно т.1 от Раздел IV от 

програмата същата подлежи на актуализация при възникнала 

необходимост през годината. 

Община Разград е собственик  на имот представляващ поземлен 

имот с идентификатор №61710.502.6154 по кадастралната карта на гр. 

Разград, ул.”Стефан Зорзанов” №16 , с площ 472,00кв.м. 

 За реализиране на основната цел на програмата възниква 

необходимостта от включване в нея на посочения недвижим имот.  

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8  от 

ЗМСМА; чл.8 ал.9 и ал.10 от Закона за общинската собственост, 

Общински съвет – Разград, след поименно гласуване, с 22 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 
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1. Допълва програмата  за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост за 2012г., приета с Решение №55 по протокол 

№5/24.01.2012г.  на Общински съвет Разград, както следва: 

1.1.В раздел II точка 1.2.1 се изменя, както следва: „ По реда на 

Закона за общинска собственост: 51 броя имота – 400 000 лв.“ 

1.2. В раздел III  точка 1.2.1 се добавя допълнителна точка: 

„51. поземлен имот с идентификатор №61710.502.6154 по 

кадастралната карта на гр. Разград, ул.”Стефан Зорзанов” №16 , с 
площ 472,00кв.м 

2. Допълнението на програмата  за управление и разпореждане с 
имоти – общинска собственост за 2012г.  да се отрази в интернет 

страницата на Община Разград. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по АПК пред 
Административен съд Разград 

С Т А Т И Я  6 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

563 е номера на следващата докладна записка. 
Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева  – зам. -кмет 

на община Разград 
Относно: Продажба на имот - частна общинска собственост, 

находящ се в землището на с. Радинград,  община Разград чрез 
публичен търг с тайно наддаване  по реда на Закона за общинската 

собственост. 

Имате думата госпожо Таракчиева като вносител. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 
Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо председател, 
Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Получена е молба за участие в търг за продажба на имот - частна 
общинска собственост с начин на трайно ползване нива и площ 0.903 дка  в 
местността „Дюстарла”, землището на с. Радинград. Имота е актуван с Акт 
за общинска собственост през 2012 г. За същия е изготвена пазарна оценка 
от лицензиран оценител и пазарната оценка е в размер на 917,34 лв. 
Съгласно  удостоверение данъчната оценка на имота е 133.96 лв.  

Предвид гореизложеното предлагам проект за вашето решение: Да се 
проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба на имот, по реда на 
глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
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управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост, на 
имота актуван с АОС, с площ  0.903 дка, с начин на трайно ползване: нива, 
категория на земята при неполивни условия: ІV,  в местността „Дюстарла” 

в землището на с. Радинград, при начална тръжна цена 917,34 лв. 
представляваща текущата пазарна оценка на земята. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. На съвместно заседание двете постоянни 
комисии по управление на общинската собственост, приватизация и 
следприватизационен контрол и по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 
връзка с неправителствени организации обсъдиха проекта за решение. 
Госпожо Салим, какво беше становището на колегите съветници? 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 
общинска собственост подкрепи тази докладна записка с проекта за 
решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, в комисията по законност как 
протече гласуването? 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Единодушно с 8 гласа „ЗА” комисията по законност също подкрепя 
проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Вносителя е на разположение да му задавате въпроси по 
тази докладна записка.  Няма желаещи. Предложения за изменения. 
Допълнения. Становища по докладната. Прекратявам дебатите и 
преминаваме към гласуване. 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.11.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   
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6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед отсъства   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова Не участва   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева Не участва   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф Не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 248 

 

Във връзка с реализиране на разпоредбата на чл. 19, ал.1 от 

ЗСПЗЗ, земеделските земи, предoставени за ползване на граждани по 

силата на актовете, по смисъла на § 4, ал. 1 от ПЗР на ЗСПЗЗ, са 

обособени като новообразувани имоти – земеделска земя, по плана на 

новообразуваните имоти на територията на с. Радинград, община 

Разград. 

Получена е молба за участие в търг за продажбата на имот – 

частна общинска собственост, с № 013014 с начин на трайно ползване 
нива и площ 0.903 дка  в местността „Дюстарла”, землището на с. 
Радинград, община Разград, актуван с АОС № 1450/31.10.2012 г .  
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Изготвена е пазарна оценка на имота от лицензиран оценител 

Павлинка Станчева Йорданова – вещо лице по чл. 19а, ал. 8 от ЗСПЗЗ, 

съгласно Сертификат № 810100044 от 01.12.2010г. на Камарата на 

независимите оценители в България, съгласно която цената на имота 

е в размер на  917,34 лв. /деветстотин и седемнадесет лева, тридесет и 

четири стотинки/ 

Съгласно  удостоверение с изх. № ДО002946/31.10.2012 г. по чл. 

264, ал. 1 от ДОПК данъчната оценка на имота е 133.96 (сто тридесет и 

три лева, деветдесет и шест стотинки). 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за 

общинската собственост , чл.27 и чл.28 от Наредба  № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи - общинска собственост,  Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване, с 22 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали 

се” – няма, 

Р Е Ш И : 

 

1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба на 

имот частна общинска собствност, по реда на глава седма от Наредба 

№2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост, с  №  013014, 

актуван с АОС № 1450/31.10.2012 г., с площ  0.903 дка, с начин на 

трайно ползване: нива, категория на земята при неполивни условия: -

ІV,  в местността „Дюстарла”, землището на с. Радинград с ЕКАТТЕ 

61385, община Разград, при граници и съседи: имоти №№ 013015, 

013005,  000093, 000001, при начална тръжна цена 917,34 лв. 

/деветстотин и седемнадесет лева, тридесет и четири стотинки/, 

представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена от  

оценител на имоти, при данъчна оценка 133.96 (сто тридесет и три 

лева, деветдесет и шест стотинки).  

2. Задължава кмета на Община Разград да издаде заповед и да 

сключи договор със спечелилия търга за продажба на имота, описан в 

т.1. 

3. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на община 

Разград и Областен управител на област Разград в седем дневен срок 

от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 
Административен съд – Разград. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Процедура ли имате? 
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 Г-н Иво Димитров - КП „СК-СДС,ДСБ” 

 Да. От името на групата на Синята коалиция и отчитайки 
полупразната зала моля за 15 минути почивка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 10 минути почивка. 
 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

С Т А Т И Я  7 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Докладна записка  с вх.№564. 

 Докладна записка от Хами Ибрахимов Хамиев–Зам. кмет на Община 
Разград 
 Относно: Постъпило искане чрез Администрацията на Президента за 

опрощаване на дължими държавни вземания. 

 Давам думата на вносителя. Заповядайте господин Хамиев. 
 

Г-н Хами Хамиев – зам. – кмет на Община Разград 
Благодаря.  
Уважаема госпожо председател, 
Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

В Общинския съвет  е получена чрез Администрацията на Президента 
молба от  Стефан Райчев Стойчев от гр. Разград, за опрощаване на 
дължими държавни вземания. По данни на г-н Стойчев през 2007 г. е 
направена ревизия по ДДС на фирмата му ЕТ „Рад – Влад Стефан 
Стойчев” и са установени публични държавни вземания произтичащи от 
дължими данъци.   

Видно от изразеното становище на г-н Светлан Петков – Директор 
на ТД на НАП Варна, към момента на изготвяне на становището  
задължението по ревизионен акт е в размер на 21 369,70 лева. 

С  Постановление за налагане на обезпечителни мерки на Стефан 

Райчев Стойчев е наложен запор върху вземане от трето лице работодател 
сдружение ”БЪЛГАРСКИ ФУТБОЛЕН СЪЮЗ”. Всеки месец за 
погасяване на задължението постъпват по сметката  на НАП  сумата от 
205,40 лева. 

По данни на отдел „Местни данъци и такси” при Община Разград   
г-н Стефан Стойчев  притежава:  

- Недвижим имот  къща  с дворно място в гр. Разград;  
- ½ идеална част от недвижим имот  апартамент със застроена площ 

99,28 кв.м.  

- МПС  Форд „Транзит” с рег. № РР7536АС. 
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Съгласно данните от НАП Стефан Райчев Стойчев има регистрирана 
фирма ЕТ „Рад Влад Стефан Стойчев”, която за изтеклата 2011 година има 
декларирани приходи в размер на 73 934,97 лева и разходи 73 047,57 лв. 
Фирмата е регистрирана по ЗДДС.  

Към момента г-н Стойчев  по данни на НАП е в трудови 
правоотношения със сдружение ”БЪЛГАРСКИ ФУТБОЛЕН СЪЮЗ” с 
който има сключен  трудов договор, с основна заплата  500 лв. 

Семейното положение на молителя е - женен. В декларацията 
посочва, че семейството му се състои от съпруга и две деца, а по данни на 
ГРАОН   има три деца, които са пълнолетни.  

В молбата си посочва, че е пенсионер по болест с диагноза  
хипертония, но не прилага експертно решение от ТЕЛК. 

В тази връзка предлагам Общинския съвет да вземе следното 
решение: Предлага на Президента на Република България задължението, 
за което се иска опрощаване    - произтичащи  от дължими  данъци  в 
размер на 21 369,70 на Стефан Райчев Стойчев  по ревизионен акт на НАП 

Варна, офис  Разград  да не бъде опростено. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря на вносителя. Господин Димитров, ще Ви помоля да ни 
информирате за позицията на постоянната комисия по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации.  

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност след като обсъди докладната записка 
намира, че тя е напълно законосъобразна и обоснована и единодушно с 9 

гласа „ЗА” подкрепя проекта за решение.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Доктор Апти в ПК по социална политика, трудова заетост 
и здравеопазване, как протече гласуването? 

 

 Г-н Левен Апти – Председател на ПК 

  Уважаеми колеги общински съветници, постоянната комисия по 
социална политика, трудова заетост и здравеопазване подкрепи докладната 
записка със 7 гласа „ЗА”, и 3 – ма души „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате възможност да задавате въпроси на вносителя – 

заместник кмета Хами Хамиев. Има ли желаещи? Има ли желаещи да 
направят предложения за изменение на докладната записка? Допълнения. 



 68

Изказвания по нея. Прекратявам дебатите и ще ви помоля по електронен 
път да изразите вашия вот. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 249 

 

Получена е чрез  Администрацията на Президента с  писмо № 

94-00-3191/21.08.2012 г. молба от  Стефан Райчев Стойчев от гр. 

Разград, ул. Китка № 18 за опрощаване на дължими държавни 

вземания.  В НАП  Варна офис Разград е  извършена ревизия на  ЕТ 

„Рад Влад Стефан Стойчев” с Булстат 826029020  и съставен 

ревизионен акт № РА № 900161/24.08.2009 г. като задължението по 

горепосочения ревизионен акт към 28.09.2012 г. е 21 369,70 лева, в т.ч. 

главница – 11 831,91 лв., и лихва  9 537,79 лева. За събиране на  

просрочените задължения има издадена и връчена  покана за 

доброволно изпълнение и образувано ИД № 3034/09.10.2009 г.. 
 Съгласно предоставената информация от НАП Варна с изх. № 

60493-1/04.10.2012 г. ревизионния акт РА № 900161/24.08.2009 е бил 

обжалван, като производството е приключило с Решение № 

6450/08.05.2012 г. на ВАС София, който остава в сила Решение № 

798/01.04.2011 г. на АС  Варна и е влязло в сила на 08.05.2012 г.. 
 С Постановление за налагане на обезпечителни мерки изх. № 

1047/2006/000041/14.04.2011 г. на Стефан Райчев Стойчев е наложен 

запор върху вземане от трето лице работодател сдружение 
”БЪЛГАРСКИ ФУТБОЛЕН СЪЮЗ”. Всеки месец за погасяване на 

задължението постъпват по сметката  на НАП  сумата от 205,40 лева. 

 По данни на отдел „Местни данъци и такси” при Община 

Разград  г-н Стойчев, като физическо лице е декларирал: недвижим 

имот дворно място с къща, находящ се в гр. Разград, ул. Китка № 18, 

½ идеална част от апартамент находящ се в гр. Разград, ж.к. 

Освобождение”бл.13, ап.20 и МПС  Форд „Транзит” с рег. № 

РР7536АС. ЕТ „Рад Влад Стефан Стойчев” с Булстат 826026020 към 

момента на проверката няма декларирано движимо и недвижимо 

имущество. 

 Съгласно данните от НАП Стефан Райчев Стойчев има 

регистрирана фирма ЕТ „Рад Влад Стефан Стойчев” с Булстат 

826026020. За дейността през 2011 г. е  подадена декларация по чл. 50 

от ЗДДФЛ № 174391200507986 от 02.05.2012 г. в която декларира 

приходи в размер на 73 934,97 лева и разходи 73 047,57 лв. Фирмата е 
регистрирана по ЗДДС. 
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 Към момента г-н Стойчев  по данни на НАП е в трудови 

правоотношения със сдружение ”БЪЛГАРСКИ ФУТБОЛЕН СЪЮЗ” 

Булстат 000692965 с който има сключен  трудов договор, регистриран 

в НАП  на 01.06.2009 г. с основна заплата  500 лв. 

Семейното положение на Стефан Стойчев е - женен. В 

декларацията посочва, че семейството му се състои от съпруга и две 
деца, а по данни на ГРАОН   има три деца, които са пълнолетни.  

 Здравословното състояние  - в молбата Стефан Стойчев посочва, 

че е пенсионер по болест с диагноза  хипертония, но не прилага 

експертно решение от ТЕЛК. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА и във връзка с писмо № 94-00-3191/21.08.2012 г. от 

Администрацията на Президента на Република България,  Общински 

съвет Разград, с 20 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 

няма, 

     Р Е Ш И: 

 

 1. Предлага на Президента на Република България 

задължението, за което се иска опрощаване    - произтичащи  от 

дължим  ДДС и ДДФЛ в размер на 21 369,70 на Стефан Райчев 

Стойчев  по ревизионен акт РА № 900161/24.08.2009 на НАП Варна, 

офис  Разград  да не бъде опростено. 

 2. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен Управител на Област  Разград в 7 дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 
Административен съд Разград. 
 

С Т А Т И Я  8 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата докладна записка е с вх. № 565  

 Докладна записка от Хами Хамиев – зам.- кмет на Община Разград 
Относно: Отдаване под наем на част от имот-публична общинска 

собственост чрез конкурс по реда на Закона за общинската 

собственост, находящ се в с. Топчии, за ползване като лекарски 

кабинет. 

Заповядайте господин Хамиев като вносител. 
 

Г-н Хами Хамиев – зам. – кмет на Община Разград 
Благодаря госпожо Председател.  
Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 



 70

Става въпрос за лекарския кабинет в с. Топчии, чийто договор подлежи на 
прекратяване поради изтичане на договорирания срок . 
        На свое заседание комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински 
съвет Разград, се е произнесла със становище за обявяването на имота за 
отдаването му под наем.  

В тази връзка предлагам: Да се проведе публично оповестен конкурс 
за отдаване под наем на част от имот - публична общинска собственост, с 
обща площ - 47,00 кв.м., при начална месечна наемна цена в размер на 
10,78 лв. с ДДС. Завърших. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Съвместно заседание на двете постоянни комисии, по 
управление на общинската собственост, приватизация и 
следприватизационен контрол и по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 
връзка с неправителствени организации и самостоятелно такова на 
комисията по социална политика, трудова заетост и здравеопазване беше 
разгледана докладната записка. Да започнем от комисията по социална 
политика. Доктор Апти, каква е нейната позиция?  

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Въпросната докладна записка с вх. № 565 е подкрепена от комисията 
единодушно с 10 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим, постоянната комисия по собственост.  
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 
общинска собственост също подкрепи тази докладна записка с проекта за 
решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, комисията по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност също единодушно с 9 гласа „ЗА” подкрепя 
проекта за решение.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  
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Колеги, чухте как са протекли дебатите. Давам ви думата за  въпроси 
към вносителя, а след това и за изказвания, ако има желаещи. Няма. 
Прекратявам дебатите и ще  гласуваме поименно. 

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.11.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед отсъства   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова Не участва   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф Не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
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Р Е Ш Е Н И Е 

№ 250 

 

Община Разград е собственик на имот-публична общинска 

собственост, находящ се в с.Топчии, с административен адрес: 
с.Топчии, ул.Добри Чинтулов №3, представляващ масивна едноетажна 

сграда – „Здравен дом” с обща ЗП 120 кв.м., съгласно АОС №388 от 

15.09.2000 г.  
        Към част от имота е проявен интерес за ползването му под наем, 

както следва: 

част от „Здравна служба”, състояща се от лекарски кабинет, 

манипулационна и чакалня с обща площ 47,00 кв.м., разположени на 

първия етаж в югоизточната част на двуетажна масивната сграда.  

        На свое заседание комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост, се е произнесла със становище за 

обявяване на частта от имота, представляваща лекарски кабинет, 

манипулационна и чакалня с обща площ - 47,00 кв.м., разположени в 

югоизточната част на едноетажната масивна сграда, за отдаване под 

наем по реда на Наредба №2 на  Общински съвет Разград. 

        Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, чл.14, ал.7 от 

Закона за общинската собственост и чл.15, ал.1, ал.2 и ал.3 от Наредба 

№2 на Общински съвет – Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общински 

съвет – Разград, след поименно гласуване, с 22 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ: 

 

                  1. Да се проведе публично оповестен конкурс по реда на 

глава VII на Наредба № 2 на Общински съвет  Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години на част от 

имот - публична общинска собственост, представляваща лекарски 

кабинет, манипулационна и чакалня с обща площ - 47,00 кв.м., 

разположени в югоизточната част на едноетажната масивна сграда - 

„Здравен дом”, с адрес на имота: с.Топчии, ул. Добри Чинтулов №3, 

съгласно АОС №388 от 15.09.2000 г., за лекари, сключили договор с 
НЗОК, при начална месечна наемна цена в размер на 10,78 лв. /десет 

лева 78 ст./ с ДДС, определена в Приложение №1 на същата наредба и 

с условие, че помещенията ще бъдат ползвани за оказване на 

първична извънболнична медицинска помощ. 
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                 2. Задължава кмета на Община Разград да проведе публично 

оповестения конкурс за отдаване под наем на имота описан в т.1 и въз 
основа на резултатите от конкурса да сключи договор за наем. 

                 3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на 

Община Разград и Областен управител на Област Разград в 7 /седем/ 

дневен срок от приемането му. 

        Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 
Административен съд Разград. 
 

С Т А Т И Я  9 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  Докладна записка с вх. №566 

 Докладна записка от Хами Хамиев – зам.- кмет на Община Разград 
Относно: Отдаване под наем на част от имот-публична общинска 

собственост чрез конкурс по реда на Закона за общинската 

собственост, находящ се в с.Дряновец, за ползване като лекарски 

кабинет.  

 Вносителя има думата. 
 

 Г-н Хами Хамиев – зам. – кмет на Община Разград 
Благодаря. Подобна на предходната докладна записка, касаеща лекарския 
кабинет в с. Дряновец и в същия дух предлагам: Да се проведе публично 
оповестен конкурс за отдаване под наем за срок от 5 години на част от 
имот - публична общинска собственост, при начална месечна наемна цена 
в размер на 11,88 лв. с ДДС.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Отново същите комисии бяха ангажирани с 
произнасянето си: постоянната комисия по социална политика, трудова 
заетост и здравеопазване -  Доктор Апти, становището на комисията. 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Благодаря госпожо Председател. Въпросната докладна записка с вх. 
№ 566 беше подкрепена с проекта за решение от комисията с 10 гласа „ЗА” 

без „против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим, постоянната комисия по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 
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Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 
общинска собственост подкрепи тази докладна записка с проекта за 
решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, постоянната комисия по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

И комисията по законност единодушно с 9 гласа „ЗА” подкрепя 
проекта за решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Имате ли питания някакви към вносителя? Много 
подробно бяха разглеждани докладните в постоянните комисии. 

Предложения, становища.  Да прекратим тогава дебатите и да  гласуваме. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.11.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед отсъства   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова Не участва   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   
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21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф Не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 251 

 

Община Разград е собственик на имот-публична общинска 

собственост, находящ се в с.Дряновец, с административен адрес: с. 
Дряновец, ул. Братя Миладинови №2, представляващ масивна сграда 

– „Здравна служба” със ЗП 200 кв.м., съгласно АОС №10 от 18.02.2000 

г.  
        На свое заседание комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост, се е произнесла със становище за 

обявяване на частта от имота, състояща се от лекарски кабинет, 

манипулационна, чакалня и сервизно помещение с обща застроена 

площ 51,81 кв.м., разположени на първия етаж в югоизточната част на 

сградата и при граници на частта от имота: югозапад – тревни площи 

и стълбище, югоизток – тревна площ, североизток – стоматологичен 

кабинет, чакалня и манипулационна, за отдаване под наем по реда на 

Наредба №2 на  Общински съвет Разград. 

        Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, чл.14, ал.7 от 

Закона за общинската собственост и чл.15, ал.1, ал.2 и ал.3 от Наредба 

№2 на Общински съвет – Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общински 

съвет – Разград, след поименно гласуване, с 23 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ: 
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                  1. Да се проведе публично оповестен конкурс по реда на 

глава VII на Наредба № 2 на Общински съвет  Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост за отдаване под наем за срок от 5/пет/ години на част от 

имот - публична общинска собственост, представляваща лекарски 

кабинет, манипулационна, чакалня и сервизно помещение с обща 

застроена площ 51,81 кв.м. , разположени на първия етаж в 

югоизточната част на двуетажна масивна сграда  - „Здравна служба”, 

при граници на частта от имота: югозапад – тревни площи и 

стълбище, югоизток – тревна площ, североизток – стоматологичен 

кабинет, чакалня и манипулационна, с адрес на имота: с.Дряновец, ул. 

Братя Миладинови №2, съгласно АОС №10 от 18.02.2000 г., за лекари, 

сключили договор с НЗОК, при начална месечна наемна цена в размер 

на 11,88 лв. /единадесет лева 88 ст./ с ДДС, определена в Приложение 
№1 на същата наредба и с условие, че помещенията ще бъдат ползвани 

за оказване на първична извънболнична медицинска помощ. 

                 2. Задължава кмета на Община Разград да проведе публично 

оповестения конкурс за отдаване под наем на имота описан в т.1 и въз 
основа на резултатите от конкурса да сключи договор за наем. 

                 3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на 

Община Разград и Областен управител на Област Разград в 7 /седем/ 

дневен срок от приемането му. 

        Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 
Административен съд Разград. 
 

С Т А Т И Я  10 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата докладна записка е с входящ номер  567. 

Докладна записка от Хами Хамиев – зам.-кмет на Община Разград 
Относно:   Внасяне на предложение в Министерски  съвет за  

отпускане  на  персонална пенсия. 

Имате думата да се обосновете господин Хамиев. 
 

Г-н Хами Хамиев – зам. – кмет на Община Разград 
Благодаря.  
Уважаема госпожо председател, 
Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 До кмета на  Община Разград  е депозирана  молба от  Хюлия 
Ангелова Маринова от с. Ясеновец, за  отпускане  на  персонална  пенсия  
на Нериман Бюлент Джеват. Бащата Бюлент Джеват Басри е починал през 
2010 г. Видно от Удостоверението  за наследници издадено от община 
Разград,  Кметство Ясеновец, Нериман Бюлент Джеват е единствен 
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наследник на баща си. Тя е малолетна, няма доходи поради което майка й 
Хюлия Ангелова Маринова подава в НОИ заявление за отпускане на 
наследствена пенсия за  дъщеря й от починалия й баща. Със свое 
Разпореждане НОИ отказва отпускането на наследствена пенсия за 
инвалидност поради общо заболяване на Нериман Бюлент Джеват, тъй 
като към датата на смъртта наследодателят не отговаря на изискванията на 
Кодекса за социално осигуряване. Към момента на подаване на молбата, 
видно от собственоръчно написана Декларация майката Хюлия Ангелова 
Маринова няма доходи от трудова дейност и не получава социални 
помощи. От подадената Декларация за семейно и имотно състояние и за 
годишен доход на семейството е видно, че майката живее в едно 
домакинство с майка си и брат си, не притежава движима и недвижима 
собственост и единствения й доход е получаваната месечна добавка за 
деца, в размер на 35.00 лв. 

В тази връзка предлагам Общинският съвет да вземе следното 
решение: Дава  съгласие  за  внасяне  на  предложение  в  Министерски  
съвет  на  Република  България  за  отпускане  на  персонална  пенсия  за 
Нериман Бюлент Джеват от с. Ясеновец, общ. Разград. Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Колеги, в постоянната комисия по законност, превенция 
на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с НПО и в постоянната комисия по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване се разгледа докладната 
записка. Господин Димитров, информация за комисията по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност единодушно с 9 гласа „ЗА” подкрепя 
проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Доктор Апти, социалната комисия. 
 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепя докладната записка с проекта за 
решение единодушно с 10 гласа „ЗА” без „против” и без „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси към вносителя. Становища и изказвания. Това, 
което можем да направим, в рамките на нашите компетенции е да дадем 

или да не дадем съгласие. Ние друго не можем да решим. Предложението е 
да подкрепим внасянето на това предложение в Министерски съвет. Има 
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ли някакви становища или въпроси?  Прекратявам дебатите и ще гласуваме 
по електронен път. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 252 

 

В Община Разград  е депозирана  молба с вх. № 94-00-2394 от 

10.10.2012 г. от  Хюлия Ангелова Маринова от с. Ясеновец, общ. 

Разград, ул. „Иван Вазов” № 8 за  отпускане  на  персонална  пенсия  

на Нериман Бюлент Джеват. 

Видно от Препис-извлечение на Акт за смърт № 0002 от 

09.01.2010 г., бащата Бюлент Джеват Басри е починал на 08.01.2010 г.  
Видно от Удостоверение за наследници № 0110 от 22.02.2011 г. 

издадено от община Разград,  Кметство Ясеновец, Нериман Бюлент 

Джеват е единствен наследник на баща си Бюлент Джеват Басри.  

Нериман Бюлент Джеват е малолетна и няма доходи, поради 

което майката Хюлия Ангелова Маринова е подала в Национален 

осигурителен институт, Териториално поделение гр. Разград 

заявление за отпускане на наследствена пенсия за  Нериман Бюлент 

Джеват от починалия й баща. 

С Разпореждане № МП4389/16.03.2011 г. Национален 

осигурителен институт, Териториално поделение гр. Разград отказва 

отпускането на наследствена пенсия за инвалидност поради общо 

заболяване на Нериман Бюлент Джеват, тъй като към датата на 

смъртта наследодателят е имал навършени 23 години, 00 месеца и 28 

дни, но не отговаря на изискванията на чл. 74, ал. 1, т. 2 от Кодекса за 

социално осигуряване - няма изискуемия осигурителен стаж от 

минимум 1 /една/ години. 

Към момента на подаване на молбата, видно от собственоръчно 

написана Декларация от 10.10.2012 г. майката Хюлия Ангелова 

Маринова няма доходи от трудова дейност и не получава социални 

помощи. От подадената Декларация за семейно и имотно състояние и 

за годишен доход на семейството е видно, че майката живее в едно 

домакинство с майка си и брат си, не притежава движима и 

недвижима собственост и единствения й доход е получаваната месечна 

добавка за деца, в размер на 35.00 лв. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 

22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл.7, ал. 4, т. 3 от , във връзка с ал. 1 и ал. 2, т. 1 от  

Наредбата  за  пенсиите и осигурителния стаж,  Общински съвет 

Разград, с 22 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  
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Р Е Ш И: 

 

1. Дава  съгласие  за  внасяне  на  предложение  в  Министерски  

съвет  на  Република  България  за  отпускане  на  персонална  пенсия  

за Нериман Бюлент Джеват от с. Ясеновец, общ. Разград, ул. „Иван 

Вазов” № 8. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 
Административен съд Разград. 
 

С Т А Т И Я  11 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№569. 

Докладна записка от Денчо Стоянов  Бояджиев – Кмет на Община 
Разград 

Относно: Изменение и допълнение на Решение № 163 по 

Протокол № 13/03.07.2012 г. и Решение № 187 по Протокол № 

14/31.07.2012 г. на Общински съвет Разград. 

Давам думата на заместник кмета – господин Цонев да направи 
презентация на тази докладна записка. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград, представляващ 

вносителя 
Благодаря.  
Уважаема госпожо председател, 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 

С двете решения с №163 от 03.07. 2012 г. и № 187 от 31.07 2012 г. 
Общински съвет Разград прие прекратяване  на „Обреден дом- Разград” 

ЕООД гр. Разград.  
Сега четейки виждам, че в двете части, в пояснителната част и в 

мотивната е изпусната в една думичка една буквичка. На втория ред след 
Разград е записано „ при прекратяването”, а трябва да се чете според мен „ 

прие прекратяването”. Същото е и на втория ред в мотивната част, след 
решението „ при прекратяването”, да се чете „прие прекратяването” за да 
се върже изречението.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Техническа корекция. 
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Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград, представляващ 

вносителя 
Техническа корекция. 
С тези си две решения Общинският съвет е конкретизирал 

изключване от баланса на дружеството материалните активи и наличните 
стокови запаси, които са в дружеството по ликвидация.  

При съставяне на баланса към момента на прекратяване на 
дружеството, което е регламентирано като задължение на ликвидатора 
също прието с решение на Общинския съвет по смисъла на чл. 270, ал. 1 от 
Търговския закон е срещнато затруднение, поради което е депозирано 
предложение  за конкретизиране на обстоятелството за чия сметка следва 
да се извърши изключването на материалните активи и наличните стокови 

запаси от баланса на дружеството. 
В тази връзка е и проекта за решение, с който се конкретизира точно 

тези обстоятелства и касае промени в преди малко цитираните от мен 
решения.  

В т. 1 от Решение № 163 по Протокол №13/03.07. 2012 г. след израза 
„Изключва от баланса на „Обреден дом- Разград” ЕООД  гр. Разград” се 
добавя текста „за сметка на собствения капитал”. 

Аналогично в т. 1а от Решение № 187 по Протокол № 14/31.07. 2012 

г. след израза „Изключва от баланса на „Обреден дом- Разград” ЕООД  гр. 
Разград” се добавя текста „за сметка на собствения капитал”. Това е 
предложението, което е на вашето внимание. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Съвместно заседание на двете постоянни комисии по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол и 
по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с НПО обсъди това 
предложение за изменение на вече взетите две решения.  Давам думата на 
господин Димитров, а след това и на госпожа Салим да ни информират за 
решенията на двете комисии.  

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност единодушно с 9 гласа „ЗА”, без „против” и 
„въздържали се”, подкрепя докладната записка и проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим. 
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Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Комисията по собственост с 8  гласа „ЗА”, без „против” и без 
„въздържали се” подкрепи тази докладна записка с проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя? Ако не, да преминем 

към изказвания, предложения за корекции. Няма желаещи. Основанието на 
тази докладна записка е чл.21, ал.1, т.8 и 9 от ЗМСМА затова ще трябва да 
гласуваме поименно.  

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.11.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед отсъства   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова Не участва   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф Не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   



 82

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 253 

 

С Решение № 163 по Протокол № 13/03.07.2012 г. и Решение № 

187 по Протокол № 14/31.07.2012 г. Общински съвет Разград прие 
прекратяването  на „Обреден дом- Разград” ЕООД гр. Разград и 

откриването на производството по ликвидацията на дружеството, 

постановява и изключване от баланса на дружеството материалните 
активи и наличните стокови запаси.  

За съставяне на баланса към момента на прекратяване на 

дружеството, което е регламентирано като задължение на 

ликвидатора по смисъла на чл. 270, ал. 1 от Търговския закон е 
възникнала необходимост от конкретизиране на обстоятелството за 

чия сметка следва да се извърши изключването на материалните 
активи и наличните стокови запаси от баланса на дружеството. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, т. 9 и т. 

23 от ЗМСМА, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 24 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Приема изменение и допълнение на Решение № 163 по 

Протокол № 13/03.07.2012 г. Общински съвет Разград, както следва: 

В т. 1 след израза „Изключва от баланса на „Обреден дом- 

Разград” ЕООД  гр. Разград” се добавя „за сметка на собствения 

капитал”. 

2. Приема изменение и допълнение на Решение № 187 по 

Протокол № 14/31.07.2012 г. Общински съвет Разград, както следва: 

В т. 1а след израза „Изключва от баланса на „Обреден дом- 

Разград” ЕООД  гр. Разград” се добавя „за сметка на собствения 

капитал”. 

 Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областен Управител на Област  Разград в 7 дневен срок от 
приемането му. 
 Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 
Административен съд Разград. 
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С Т А Т И Я  12 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 570 е номера на следващия материал, който поставям на вашето 
внимание. 

Докладна записка от инж.Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – 

зам.-кмет на Община  Разград 
Относно: Провеждане на публичен търг за продажба на имот – 

частна общинска собственост-№61710.507.3 по кадастралната карта на 

гр. Разград. 

Госпожо Таракчиева, имате думата като вносител на материала. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 
Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо председател, 
Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на поземлен имот–частна общинска 
собственост с площ от 17875 кв.м заедно с изградените в него пет броя 
сгради, които са неизползваеми към настоящия момент. Имота се намира в 
Гарова промишлена зона. Същият е включен за продажба в програмата на 
Общински съвет Разград за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост за 2012год. Това са учебни сгради и общежития на 
бившето СПТУ по ФКС „Йордан Чобанов”. Сградите са в лошо 
експлоатационно състояние. Изготвена е пазарна оценка за имота от 
оценител на имоти,  която е в размер на 439 013,00 лв. без ДДС. Данъчната 
оценка на имота е 438 389,50 лв. 

Във връзка с всичко гореизложено предлагам проект за вашето 
решение: Да се проведе  публичен търг с тайно наддаване  за продажба на 
имот – частна общинска собственост, актуван с АОС находящ се в Гарова 
промишлена зона, с площ от 17875 кв.м. с изградените в него 
неизползваеми пет броя сгради - триетажна сграда със застроена площ 501 

кв.м., едноетажна сграда със застроена площ 14 кв.м, двуетажна сграда със 
застроена площ 118 кв.м., пететажна сграда със застроена площ 635 кв.м. и 
едноетажна сграда трафопост със застроена площ 9 кв.м, с начална тръжна  
цена, определена от оценител на имоти в размер на 439 013,00 лв. 

  

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря на вносителя. Съвместно заседание на двете постоянни 

комисии по управление на общинската собственост, приватизация и 
следприватизационен контрол и по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 
връзка с НПО имаше за предмет разглеждането на тази докладна записка. 
За поотделните гласувания на двете постоянни комисии ще дам думата на 
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техните председатели. Господин Димитров, постоянната комисия по 
законност. 
 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Комисията единодушно с 9 гласа „ЗА” подкрепя проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Госпожо Салим, постоянна комисия по управление на 
общинска собственост. 
 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

 С 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 
общинска собственост подкрепи тази докладна записка с проекта за 
решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Колеги, вносителя на докладната записка е на 
разположение и е готов да ви отговори на въпросите, ако имате такива. 
Ако не, да преминем към дебати, изказвания, предложения за корекции. 

Няма желаещи. Основанието на докладната записка изисква поименно 
гласуване. Прекратявам дебатите и пристъпваме към такова.  

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.11.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед отсъства   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова Не участва   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   
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17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф Не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 254 

 

Община Разград е собственик на поземлен имот–частна 

общинска собственост с идентификатор №61710.507.3 по 

кадастралната карта на гр.Разград, находящ се в Гарова промишлена 

зона, с площ от 17875 кв.м с изградените в него неизползваеми пет 

броя сгради-триетажна сграда с идентификатор №61710.507.3.1 със 
застроена площ 501 кв.м, едноетажна сграда с идентификатор 

№61710.507.3.2 със застроена площ 14 кв.м, двуетажна сграда с 
идентификатор №61710.507.3.3 със застроена площ 118 кв.м, 

пететажна сграда с идентификатор №61710.507.3.4 със застроена площ 

635 кв.м и едноетажна сграда трафопост идентификатор 

№61710.507.3.5 със застроена площ 9 кв.м. Имотът е актуван с АОС 

№1451/13.11.2012год. и е включен за продажба в програмата на ОбС за 

управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 

2012год. Представлява учебни сгради и общежитие на бившето СПТУ 

по ФКС „Йордан Чобанов”. Сградите са в лошо експлоатационно 

състояние. Изготвена е пазарна оценка за имота от оценител на имоти  

Павлинка Йорданова, съгласно сертификат 

рег.№100100301/14.12.2009г. на Камарата на независимите оценители в 

България, която е в размер на 439 013,00 лв./четиристотин тридесет и 

девет хиляди и тринадесет лева/, без ДДС. Съгласно удостоверение с 
изх.№ДО003069/12.11.2012год.  данъчната оценка за имота е 438 
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389,50лв./четиристотин тридесет и осем  хиляди триста осемдесет и 

девет лева и петдесет стотинки/.  

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА; чл.35, ал.1 и чл.41 ал.2 от Закона за общинската собственост, 

във връзка с чл.26 ал.3,  чл.27 и чл.28 от Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи–общинска собственост, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1.Да се проведе  публичен търг с тайно наддаване  за продажба 

на имот – частна общинска собственост, актуван с АОС 

№1451/13.11.2012год. с идентификатор №61710.507.3 по кадастралната 

карта на гр. Разград, находящ се в Гарова промишлена зона, с площ от 

17875 кв.м. с изградените в него неизползваеми пет броя сгради -

триетажна сграда с идентификатор №61710.507.3.1 със застроена площ 

501 кв.м., едноетажна сграда с идентификатор №61710.507.3.2 със 
застроена площ 14 кв.м., двуетажна сграда с идентификатор 

№61710.507.3.3 със застроена площ 118 кв.м., пететажна сграда с 
идентификатор №61710.507.3.4 със застроена площ 635 кв.м и 

едноетажна сграда трафопост идентификатор №61710.507.3.5 със 
застроена площ 9 кв.м., с граници: имоти с №№ 61710.507.276, 

61710.506.200, 61710.507.4 и 61710.507.472, с начална тръжна  цена, 

определена от оценител на имоти в размер на 439 013,00 

лв./четиристотин тридесет и девет хиляди и тринадесет лева/, без ДДС, 

при данъчна оценка  438 389,50лв./четиристотин тридесет и осем  

хиляди триста осемдесет и девет лева и петдесет стотинки/. 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултата от проведения  търг. 
3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по АПК пред 
Административен съд Разград 

 

С Т А Т И Я  13 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И последната докладна  записка по точка първа от дневния ред е  с 
вх.№579. 
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Докладна записка от инж. Любомир Трифонов Цонев – зам.-кмет  на 
Община Разград 

Относно: Допълнение и изменение на Решение № 199 по 

Протокол № 15 от проведено заседание на Общинския съвет – Разград 

на 18.09.2012 г. 
Имате думата господин Цонев като вносител на това предложение. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 
Благодаря.  
Уважаема госпожо председател, 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Със свое решение Общински  съвет Разград е дал съгласие Община 
Разград да кандидатства в партньорство с Община Исперих и Община 
Попово с проектно предложение с работно заглавие „Исперих-Разград-
Попово: Път на древни култури и традиции” по Оперативна програма 
„Регионално развитие”. В точка втора от решението е определен 
собствения финансов ресурс на Общината като е разписано, че той е не 
повече от 5% от стойността на предвидените за Община Разград средства 
от бюджета на проекта. След подаване на проектното предложение  е 
получено писмо от оценителната комисия към Оперативна програма 
„Регионално развитие” с искане за ново решение на Общински съвет 
Разград в което ясно да е разписан размера на финансовия принос, който 
ще осигури общината като част от задължителния собствен принос по 
проекта. Тоест искат да бъде изписана цифричка.  

И в тази връзка е проекта за решение, който е на вашето внимание, 
т.е. т.2 се променя както следва: Дава съгласие за осигуряването на 
необходимия собствен финансов принос в размер до 6250 лв. равняващи се 
на 1,25%  от стойността на предвидените дейности по проекта като разход. 
Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. Постоянна комисия по бюджет, финанси и 
икономическа политика и постоянна комисия по европейска интеграция и 
международно сътрудничество разгледаха предложението на господин 
Цонев. Ще помоля господин Василев да ни запознае с решението на 
комисията по бюджет. 

 

Г-н Петър Василев – член на ПК 

С 6 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали се” комисията прие 
докладната и проекта за решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ролев, в комисията по европейска интеграция. 
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Г-н Теодор Ролев – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната записка и проекта за 
решение с 5 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси към вносителя имате ли? Становища, 
изказвания. Предложения за корекции. Няма. Прекратяваме дебатите и 
гласуваме електронно.  
 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 255 

 

С Решение № 199 по Протокол № 15 от проведено заседание на 

Общинския съвет – Разград на 18.09.2012 г. е дадено съгласие Община 

Разград да кандидатства в партньорство с Община Исперих и Община 

Попово с проектно предложение с работно заглавие „Исперих-Разград-

Попово: Път на древни култури и традиции” пред Оперативна 

програма „Регионално развитие” 2007-2013 г., Приоритетна ос 3: 

„Устойчиво развитие на туризма”, Oперация 3.2: „Развитие на 

регионалния туристически продукт и маркетинг на дестинациите”, 

Схема за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ: 

BG161PO001/3.2-03/2012 «Подкрепа за развитие на регионалния 

туристически продукт и маркетинг на дестинациите ІІ». В точка 2 от 

решението е определен собственият  финансов принос в размер не 
повече от 5% от стойността на предвидените за Община Разград 

средства от бюджета на проекта. 

След подаване на проектното предложение  е получено писмо от 

председателя на оценителната комисия към Оперативна програма 

„Регионално развитие” с искане за ново решение на Общинския съвет 

Разград в което ясно да е разписан размера на финансовия принос, 
който ще осигури общината като част от задължителния собствен 

принос по проекта. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21 ал.1 т.23 от 

ЗМСМА, Общински съвет – Разград, с 21 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И: 

 

Прави допълнение и изменения на т.2 от  решение № 199 по 

Протокол № 15 от проведено заседание на Общинския съвет – Разград 

на 18.09.2012 г., както следва: 
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т.2 Дава съгласие за осигуряването на необходимия собствен 

финансов принос в размер до 6250 лв./шест хиляди двеста и петдесет 

лева/ равняващи се на 1,25%  от стойността на предвидените дейности 

по проекта или в съответния размер съгласно договора за 

партньорство. 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 
и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 
му. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

С това уважаеми колеги, приключихме по първа точка от дневния 
ред.  

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Точка втора е свързана с постъпилите материали, които на основание 
чл.54, ал.1 от нашия Правилник ви съобщавам. Преди това обаче, ще си 
позволя едно уточнение    и ще ви помоля за разбиране и 
съпричастност. Приели сме Правилник, който трябва да подсигури 
правилно и законосъобразно, а в  същото време и безспорно провеждане на 
гласуването, в неговия чл.78 изрично е казано, че гласуването е явно и 
тайно. По – нататък следващите алинеи не разделят гласуването на 
отделни видове. В алинея трета е записано, че всеки общински съветник 
гласува чрез индивидуален пулт за гласуване, индентифициран с неговото 
име и никой няма право да гласува с чужд пулт. Това е свързано и с 
изискването да се оформя протокола по един безспорен начин. Най – 

сърдечно и най – искрено ви моля да се съобразяваме с това изискване ,тъй 
като протоколът е важно доказателствено средство и не можем да си 
позволим риска да го опорочим.  

Документите за които искам да ви подам информация са: 
= Писмо от „ДКЦ І Разград” – ЕООД   с вх. № 549/06.11.2012 г., с 

което писмо ни се изпраща отчет за дейността на това общинско дружество 
за третото тримесечие на 2012 година. Отчета е много подробен. Има 
приложен счетоводен баланс, справки и е на разположение в звеното за 
колегите, които желаят да се запознаят с него.  

= Секретаря на Общината с писма №575 и 583, съответно от 15 и от 
20.11. 2012 г. ни уведомява, че наши решения №№ 1009 по Протокол №54/ 

26.07.; 152 по Протокол №12/29.05. и 158 са изпълнени като са приложени 
съответните документи, както и решение №77 по Протокол № 8/20.02. 

настоящата година.  
= Уведомявам ви, че в периода между двете сесии се проведе 

мероприятие „Програма глобални библиотеки България”, което е 
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съвместна инициатива на Министерството на културата, Програмата на 
ООН за развитие, Министерството на транспорта, информационните 
технологии и съобщенията, НСОРБ и Българска библиотечна 
информационна асоциация. Ние бяхме домакини на регионалната среща на 
територията на Област Разград на чиято територия са 32 целеви 
обществени библиотеки, а от Разград има 7, част от тях бяха обявени за 
първенци и получиха съответни награди. Присъствах по тяхна покана на 
това мероприятие и ги поздравих от ваше име.  

= На 09.11. 2012 г. се проведе по инициатива на Националната 
асоциация на Председателите на Общински съвети семинар по проблемите 
на общинската собственост в Стара Загора. Това, което беше поставено на 
нашето внимание освен, че отговориха на редица конкретни въпроси и 

беше полезно присъствието беше информация, която касае влизащ в сила 
от 01.01.2013 година Закон за публично - частното партньорство, който 
изисква преосмисляне на редица подзаконови нормативни актове, сред 
които са Наредбите на Общинските съвети, касаещи разпореждането с 
общинска собственост – нашата Наредба №2 и Наредба №3 за участие на 
Общините в Общински търговски дружества. Ще ви помоля да имате 
предвид, че постоянните комисии ще трябва да се заемат и с този въпрос, 
както общинска администрация, за да може в съответствие с указанията на 
Закона за публично – частното партньорство в срок да си актуализираме 
тези две Наредби.  

= И едно съобщение ще направя: На постоянните комисии се взе 
решение ,тъй като имаше изключително много въпроси, които бяха 
поставени не под формата на докладни записки, три от тях изискваха по – 

специфично, по – сериозно юридическо проучване, да се формира  една 
комисия с временен статут, в която участват четиримата юристи общински 
съветници, определени юристи от общинска администрация, Председателя 
на ПК по ТСУ и тази сборна комисия трябва да разгледа три поставени 
проблеми по които ако вземе положително становище ще бъдат внесени 
докладни записки на следващото заседание на Общинския съвет.  

Уведомявам присъстващите общински съветници, че е насрочено 
заседание на комисията на 30.11. 2012 г. това е този петък от 15.00 часа в 
зала №102 на Общинския съвет. Ще разчитам на вашето участие и се 
надявам да вземем необходимите решения.  

С това аз изчерпах информационната част и приключихме и по втора 
точка от нашия дневен ред. 

А сега ще пристъпя към изпълнение на приятното задължение да 
поздравя общинските съветници, които в периода между двете общински 
заседания празнуваха своите рождени дни. Това е господин Михаил 
Тодоров на 7 ноември и госпожа Надя Радославова на 23 ноември. Имаме 
още двама, които са предстоящи но тъй като предварително не се празнува 
ще ги поздравим на следващото заседание на Общинския съвет. От мое и 
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от ваше име пожелаваме и на двамата успех, ведро настроение, успехи в 
личен и в професионален план и ще Ви помоля нека да отстъпим на дамата 
въпреки, че е по – късно родена господин Тодоров.  

Госпожо Радославова, заповядайте да си получите поздравленията от 
Общинския съвет.  

Господин Тодоров, заповядайте. 
 

 В 17.20 часа обявявам закриване на днешната сесия.  
 Благодаря ви за участието и приятна почивка. 

 

 

 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  /П/ Не се чете 
/ Милена Цанева / 
 

       

  ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете 
/Али Кязимов / 
 

 

 


